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IZVRŠITEV LETNEGA PROIZVODNEGA PLANA
ZA APRIL 1964

A g lo m e r a c i j a .......................... •..................................... 6,6 •/•
Elektroplavž .   4,6 •/•
Jeklarna . . . . . . . . . . . . .  32,5 •/•
Valjarna- .....................................................................................34,5 •/•
Siva l iv a rn a ....................................... ....... . . . . 32,5 •/•
Livarna valjev ....................................................   35,1 •/*
Obdelovalnima valjev . . . . . . . . . 31,2 •/•
Samotna o......................................................................... 34,7 •/•

SKUPAJ PODJETJE (brez g r e d i c ) .......................... 20,5 •/•

ŠTORSKI ŽELEZ AR, Glasilo delovnega kolektiva Žele
zarne Š t o r e - Izhaja vsak mesec — Odgovorni urèdnik
Stane O c v irk ^ - Uredniški odbor: Janez BarboriČ, Du
šan Burnik, Friderik Jernejšek,> Anton Mackošek, Rajko 
Markovič, Stane Ovcirk, Stane Sotler, Niko Zakonjšek 

in Ivan Zmàhar — Tiska ČP »Celjski tisk« Celje

Z zasedanj DS podjetja Delo 10 sindikalne podružnice
Zaradi važnosti nalog, ka tere  so 

bile pred organi up rav ljan ja pod
je tja  v  mesecu aprilu, se je de
lavski svet v aprilu  kar dvakrat 
sestal. Zasedanja sta  bila 10. in
17. aprila. P rvo zasedanje je  bilo 
31. iri drugo 32. po vrsti.

Na 31. rednem  zasedan ju  je  de
lavski svet odobril denarna sred
stva za popravilo in razširitev ki- 
sikarne, ki je močno iztrošena in  
ne zadošča potrebam  po kisiku. Ko 
bo k isikarna popravljena in raz
širjena, bo porasla proizvodnja 
kisika, vzporedno s tem p a  bo 
padla njegova lastna cena. K ori

sti, k i jih  bomo im eli z večjo pro
izvodnjo kisika se bodo odrazile 
najbolj p ri povečani proizvodnji 
jekla in  pa v proizvodnem proce
su livarne sive litine. Dalje je  DS 
odobril predlog v laganj ustvarje
n ih  investicijskih sredstev iz či
stega dohodka in  am ortizacije v 
obveznice za čas ko tra ja  rekon
strukcija. Delavski svet je  še skle
nil, da se od 1. m arca dalje vsa
kega 15. v  mesecu izplačuje akon
tacija  tako, da se obračuna vred
nost točke 120 din. Vzporedno s 
tem  je  sprem enil P rav iln ik  o obli
kovanju in  delitvi Osebnih dohod
kov. Poslovnemu združenju 
»Smelt«, katerega član je  tud i Že
lezarna Store, je  odobril vplačilo 
v  začetni sklad 2 m ilijona d inar
jev. Učencem, k i so v poklicni šo
li, je  odobril štipendijo s tem, da 
jim  plača razliko  do polne vzdr- 
ževalnine v in te rnatu  in jih  vezal 
pogodbeno na zaposlitev po kon
čani šoli. D alje je  še spremenil

praviln ik  o  povračilu prevoznih 
stroškov v toliko, da je  dal p ra
vico do preveza z delavskim i av
tobusi delavcem iz Vrbnega. S tem  
je DS zadostil želji delavcev v 
prepričanju , da je  to  pravilno. Na 
koncu je  delavski svet odobril 
službena potovanja v inozemstvo 
nekaterim  delavcem. Tako tov. 
Arzenšek Bogomirju iz kom erci
alnega sek torja  v  Vzhodno Nem
čijo zaradi zastopstva na velesej
m u v Leipzigu, tovarišem  ing. 
R avnikarju  in  S tare ta  ©d ELES-a 
v A vstrijo k  firm i »ELIN« zaradi 
pečnega transform atorja  za elek

troplavž. Ing. Plevniku, ing. Rav
nikarju  in  ing. Urbančiču p a  je  
odobril potovanje n a  Poljsko z 
nalogo, da rešijo  nekatera vp ra
šan ja v zvezi z valjam o, ki jo 
gradijo za nas Poljaki in  p a  z na
logo, da si om enjeni tovariši ogle
dajo delovanje prav  toke v a lja r
ne, kot bo naša v pogonu. Tovari
šema Spolenak Francu in T urn
šek Slavku, delovodjem a iz livar
ne pa je  odobril udeležbo n a  stro
kovni ekskurziji D ruštva livarjev 
Slovenije v Zapadno Nemčijo.

N a 32. rednem  zasedanju delav
skega sveta podjetja, je  DS poslu
šal tolm ačenje osnutka sta tu ta  
Železarne Štore, katerega je  to l
m ačila tov. Valdmanova. Tolm a
čenje je še bolj podčrtalo po
m em bnost poeđinih poglavij sta
tu ta , katerega so ODS in  p a  ko
lektiv  predhodno obdelali in  dali 
pripombe, č la n i DS so p a  še prav 
posebno predelali snov statuta. 
Delavski svet je  n a  tem  zasedanju

sprejel predlagani prečiščeni osmi-, 
tek  Statuta in naročil upravi pod
jetja , da- pripravi vse potrebno, 
da se vsi sedanji pravilniki in  
d rugi a k ti vsk ladijo  s sp reje tim  
statutom . Na tem  zasedanju je  DS 
sprejel novo revidirano analitično 
ocenitev delovnih m est z veljav
nostjo od 1. m aja letos. S tem  ak
tom so bile popravljene ocenitve 
tistih  delovnih mest, ki so bila 
do sedaj prenizko ocenjena. Veči
na popravk je  bila v osnovnih ob
ratih  in V službi vzdrževanja. Na 
koncu je  delavski svet sprejel po
ročilo bančne komisije, ka tera  je

predlagala zaključni račun  za leto 
1963 in  v zvezi tega poročila spre
jel ustrezne sklepe ža nekatere 
m anjše preknjižbe. Delavski svet 
je  ugotovil, da je  bilo poslovanje 
zelo dobro in da je bilo knjižno 
dobro vodeno.

Na tem  zasedanju so med raz
pravo po poedinih točkah dnev
nega reda razpravljali o tež
ki situaciji v kateri se je  znašla 
Železarna z izpadom elektro-plav- 
ža in  o ukrepih, da bi bile posle
dice čim m anj boleče. DS je  izra
zil prepričanje, da bodo ostali ob
rati, k i so v pogonu in  pa strokov
ne službe kot celota storili vse, 
k a r je  mogoče, da bi bil dohodek 
podjetja čim večji, dasiravno se 
vsi zavedamo, da ga takega, kot 
smo ga planirali za leto 1964 ne 
bomo mogli doseči. Vsak posa
meznik in podjetje kot celota pa 
lahko mnogo naredim o z kvalite t
nejšim i izdelki in  z zm anjšanjem  
proizvodnih stroškov.

V navzočnosti podpredsednika 
in  ta jn ika  Občinskega sindikalne
ga sveta je  bila v sejni sobi sin
dikalne podružnice razširjena seja 
Izvršnega odbora sindikalne po
družnice, na kateri so bili navzoči 
tudi predsedniki in  ta jn ik i po
družnic enot.

Kot prva točka je  bilo na dnev
nem  redu poročilo HTV komisije. 
Predsednik te komisije p ri IO sin
dikalne podružnice je podal iz
črpno poročilo, v katerem  je go
voril n a jp re j d problem atiki v 
podjetju z ozirom n a  vsak obrat 
posebej. V splošnih ugotovitvah 
je  podčrtal, da kvaliteta zaščitnih 
sredstev ni najboljša in da bi bilo 
zaradi tega potrebno poostriti 
vhodno kontrolo. K er /je vedno 
več nezgod m ed novinci, b i bilo 
potrebno dati večji poudarek uva
jan ju  n a  delovnem m esta. G ra ja
n ja  vredno je ravnanje nekaterih  
posameznikov iz valjarne in  li
varne, ki ne uporabljajo  san ita r
n ih  naprav tako kot bi m orali te r  
tako povzročajo nečistočo in ne
zadovoljstvo med sodelavci.

Glede uporabe zaščitnih sred
stev je  ugotovljeno, da ta  še n i na 
željeni ravni. Posamezniki nam 
reč zanem arjajo uporabo zaščit
nih sredstev, jih  ne uporabljajo  
v nepravilne nam ene ali jih  pa 
sploh ne uporabljajo. Nazadnje je 
predsednik kom isije v njenem  
im enu izrazil željo, da bi se n a
kazane težave čim prej rešile.

V nadaljevanju  je  podal poro
čilo še predsednik HTV kom isije 
p ri CDS, ki je  opozoril, d a  še da
nes niso rešeni zaključki seje CDS 
z dne 7. 12. 1962. Te zaključke je  
CDS dne 18. 10. 1963 ponovno u- 
vrstil med probleme, 'ki jih  bo 
nujno potrebno rešiti. Tako bodo 
m orale obratne HTV kom isije po
ročati centralni o svojem delu in 
problem atiki.

S trokovna operativa in  samo
upravni organi bodo morali pove
čati zanim anje za predloge teh
nične zaščite strojev in  naprav  v 
obratih, pregleda pa se na j tudi 
celotno poročilo o problem atiki 
Zdravstvene postaje, k i je  bfflo 
tudi podano na omenjenem zase
danju  CDS. Odprto pa je  tudi 
vprašanje kvalitete zaščitnih sred
stev in  vprašanje ventilacije v li
varni te r deloma v valjarni.

Komisija pri delavskem sveta 
je  sicer opazila, da se nekatere 
stvari postopoma izboljšujejo, u- 
gotavlja pa, da je  še mnogo p ri
merov, ko je  ogrožena požarna 
varnost. Eden teh je  skladišče 
modelov, ki je  zelo natrpano  in 
predstavlja posebno nevarnost za
rad i bližine potisne peči. V zelo 
slabem  s tan ju  pa je  tudi peč. za 
ogrevanje odlitkov v cevni livar
ni. Poročilo predsednika central
ne HTV komisije pa je  pokazalo, 
da je takšnih prim erov še več in 
da je  z njim i seznanjeno tehnično 
vodstvo.

Diskusija je  pokazala, da bo 
potrebno navedene pom anjkljivo
sti v večji m eri reševati v okviru 
obratov, določneje, na sejah  sin
dikalnih podružnic enot, ODS in 
oddelkov ZK. V nadaljevanju so 
diskutantje razpravljali še o druž
beni prehrani in  zdravstvu te r  zo
bozdravstvu.

Dne 4. aprila je  bila v sejni sobi 
sindikalne podružnice izredna se
ja  Izvršnega in nadzornega odbo

ra  sindikalne podružnice Železar
ne na kateri so razpravljali o p ri
pombah na analitično ocenitev 
delovnih mest. Po plodni razpravi 
so sprejeli naslednje sklepe:

— izvršni odbor se strin ja  s 
predlogom analitične ocene delov
nih mest;

— izvršni odbor zahteva, da 
strokovne službe in vsi tisti, ki so 
predlagali, da so se odprla nova 
delovna mesta, dajo sindikalni 
podružnici in  organom uprav lja
n ja  točne obrazložitve, zakaj so se 
ta  delovna m esta odprla;

— opozoriti je komisijo, ki je  
zadolžena za izdelavo cenikov, da 
čim prej izvrši svoje delo;

— potrebno je rešiti vprašanje 
stim ulacije v nekaterih  proizvod
nih obratih. ODS in obratovod- 
stva n a j proučijo način nagraje
vanja z uvedbo akordov in  norm 
na tistih  delovnih mestih, k je r je  
to možno, da bi dobili tako bolj
še proizvodne rezultate.

■■ Sekretariat Izvršnega odbora 
sindikalne podružnice je  imel 
8. aprila redno sejo. O bravnavali 
so pravilnik o koriščenju letnega 
dopusta na Rabu in  pravila vza
jem nega društva. Sklenili so, da 
bodo dali praviln ik  v  razpravo 
izvršnemu odboru sindikalne po
družnice, o popravilu inven tarja  
v  počitniškem domu na Rabu pa 
naj bi razpravljali organi uprav
ljanja. Tudi pravila vzajem nega 
društva so dali v razpravo izvrš
nem u odboru. Na prihodnji seji 
pa na j b i IO po sklepu sekretari
a ta  obravnaval še praznovanje
1. m aja in  delavske športne igre.

IO sindikalne podružnice se je  
sestal 13. aprila in  sprejel dnevni 
red  kot ga je  predlagal sekreta
riat. Glede pravilnika o koriščenju 
letnega dopusta so sklenili, d a  sé 
ta  predloži y razpravo kolektivu. 
Člani kolektiva, ki želijo koristiti 
dopuste na Rabu ali v  drugih po
čitniških domovih, naj se prijavijo  
do 10. maja.

/Ko so razpravljali o Ipravildh 
vzajemnega društva, sò ugotovili, 
da so sedanja prav ila  zastarela in 
da jih  bo moral odbor vzajem ne
ga društva do občnega zbora po
praviti oziroma prilagoditi. Os
novna m isel razprave je, da bi 
moralo im eti društvo več sred
stev in  da bi bilo zanim anje za 
društvo večje, če bi lahko člani 
dobili v nujnih  prim erih večje 
vsote kot doslej. Odbor bi na j na
šel Obliko, da bi s povečanjem 
števila članov in  popularizacija 
društva dosegel, d a  bo služilo 
nam enu, zaradi katerega je  usta
novljeno.

Dne 23. aprila so n a  predlog 
sekretaria ta  Izvršnega odbora sin
dikalne podružnice predsedniki iri 
ta jn ik i podružnic enot razpravlja
li o Tednu reda in  čistoče, o skli
canju zborov delovnih skupnosti, 
na katerem  bi razpravljali o sta
tu tu  celjske občine in  pripravah 
za obisk in  obdaritev bolnih čla
nov kolektiva. Sprejeli so in terni 
program  Tedna reda in  čistoče, ki 
so ga izdelali s  predsedniki obrat
n ih  komisij HTV. Sprejeli so sklep, 
da bodo v treh  volilnih enotah 
Železarne sklicali zbore delovne 
skupnosti n a  katerih  bodo odbor
niki občinske skupščine obrazlo
žili predlog s ta tu ta  občine in  od
govarjali na vprašanja članov ko
lektiva.



Iz ekonomskih enot
Obraitni delavski sveta v  eko

nom skih enotah  so v  m esecu ap 
rilu  v  večini prim erov posvetili 
svoja zasedanja obravnavi osnut
k a  s ta tu ta  in  p a  predlogu rev id i
ran e  analitične ocenitve delovnih 
mest. Mimo tega so n a  zasedanjih  
obravnavali še razne d ruge prob
lem e poslovanja v  ekonomskih 
enotah.

LIVARNA VALJEV
O bratni delavski svat livarne 

valjev  se  je  sestal n a  svojo 20. 
redno sejo 31. m arca in  obravna
va l operativni p lan  za  mesec april. 
ODS- je  sp reje l operativni p lan  
za mesec april, ki p redvideva 
m aksim alno proizvodnjo va ljev  v  
tem  mesecu. ODS je  p r i sp reje tju  
p lana upošteval vse možnosti, ka t 
eo delovni prostori ih  asortim an 
valjev. Ko je  obravnaval predlog 
rev id irane analitične ocenitve de
lovnih m est, ODS ob rata  livarne 
valjev  n i mogel animo tega. da 
kritično in  prav ilno  pregleda oce
n itve  za poedina delovna mesta. 
P o  razprav i o analitični ocenitvi 
delovnih m est je  ODS dal nekaj 
predlogov kom isiji za  analitično 
ocenitev, d a  jih  on a  reši. K o pa 
je  obravnaval perspektivno pove
čan je proizvodnje in  postopno po
večanje delovnega p rosto ra je  
sklenil, d a  se na j v  livarn i valjev  
uvedeta dve izmeni (nočna in  do-

itak  n e  'bo prizadelo jugoslovan
skih potreb , k er železarna Ilijaiš 
s svojo sodobno tehnologijo lahko 
pokrije te  po trebe n a  trg u . Seda
n je  prostore cevne liva rne  se bo 
preuredilo  za  farmam j é težke in  
srednje stro jne  litine  in  pa za  je -  
dirarno po C 0 2 postopku. S tako

povečanim  delovnim  prostorom  
za livarno  sive Odtisne p a  bi se  lah 
ko povečala proizvodnja sive li
varne, ki je  ren tab ilna  in  n a  t r 
gu močno iskana. Odvisna delov
n a  sila, k i se  bo sprostila, bo  raz
deljena v druge ekonom ske eno

ODS neka te re  .pritožbe -zavrnil kot 
neutem eljene, druge pa, za katere 
je  sm atral, d a  so opravičljive pa 
je  odstopil ' Centralni kom isiji za 
analitično ocenitev delovnih mesit, 
d a  jih  popravi in  vstkladi s  slični
mi delovnimi m esti v  podjetju.

Na koncu je  ODS «postavi! ponov
no zahtevo po  n u jn i rešitvi venti
lacije livarne in  u red itve vpraša
n ja  obdelave litine  z m agnezijem  
v  livarni valjev.

VALJARNA

Skladišče gredic v valjarn i

Ob stroju za čiščenje ulitkov v livarni

poldamsfca), s  item v  zvezi p a  je 
predlagal razširitev  neka te rih  de
lovnih mest. ODS je  tud i n a  tem  
zasedanju postavil zahtevo po in 
tenzivnem  reševanju  problem a 
ventilacije delovnih prostorov. 
P redlagal p a  je  še ured itev  lopu t 
nad  plam enicam a in  ured itev  bun
kerja.

JEKLARNA

ODS .obrata jek larne se je  v  m e- 
secu ap rilu  k a r  d v ak ra t sesta l in  
«to n a  18. in  19. redno sejo. Obe 
seji je  posvetil obravnavi anali
tične ocenitve delovnih mest. ODS 
se je  zato odločil zaradi izredne 
važnosti .pravilne analitične oce
n itve delovnih m est v  obratu , k je r 
so težki delovni pogoji. O bravna
va l je  vse pripom be sodelavcev in  
dodal še svoje lastne  pripom be 
kom isiji za analitično ocenitev 
delavnih mest, ki jo je  im enoval 
delavski sve t podjetja. S sklepi, 
k i jih  je  ODS spreje l po  v p raša
n ju  analitične ocenitve delovnih 
m est je  opozoril komisijo, n a  napa
ke, ki jih  bo treba  popraviti, se
veda če je  to  v  skladu z  ocenit
v ijo  sličnih delovnih .m est v  osta
lih  obratih .

LIVARNA SIVE LITINE

O bratni delavsk i sv e t J iv a m e  
sive litine  je  im et svojo 30. red 
no sejo 13. ap rila  n a  k a te ri je  ob
ravnaval več zelo važnih  vprašanj 
svojega obrata. P recejšen del raz
prave 'je posvetil vp rašan ju  pro
izvodnje v  cevni livarn i in  b il so
glasen s  tem , da se naj proizvod
n ja  ceri ustavi, k e r  n i rentabilna. 
P renehanje proizvodnje cevi pa

te. k je r  m an jka  delovne s i le  Cev
n a  liva rna  je  že  ustav ila proizvod
njo in  se je  že začelo s  p reu re ja
n jem  za  po trebe sive livarne. N a 
tem  zasedanju je ODS pregledal 
poslovanje ob rata  za I. trom eseč
je  in  dal nekaj teh tn ih  predlogov 
za ureditev  vsega, k a r  bi lahko

nosit in  zboljšalo «delovne pogoje. 
Takoj nato  je  ODS sp reje l opera
tivni p lan  za livarno si ve.litine za 
mesec m aj in  poudaril, d a  se an
gažirajo vsi za prekoračenje «okvi
ra  nalog in  dosego k a r  se d a  n a j
boljšega dohodka. V obravnavi 
pritožb na analitično ocenitev je

ODS ekonom ske enote valja rne  
je  na svo ji 27. redni se ji obrav
naval pripom be članov ekonom
ske enote n a  osnutek analitične 
ocenitve delovnih mest. «katerega 
je  kom isija delavskega sveta p o d 
je tja  p ripravila . Člani ODS so 
pazljivo in z vso odgovornostjo 
.pregledali «vse pripom be «in skle
nili, «da jih  bodo posredovali cen
tra ln i kom isiji za analitično oce
n itev  v  ponovno proučitev. O brat
ni delavski svet je  zavzel stališče, 
naj kom isija p rouči in  vskladi 
analitične ocenitve v  o b ra ta  va
lja rn e  z analitičnim i ocenitvam i 
v ostalih  osnovnih obratih.

SAMOTNA

Na 28. rednem  zasedanju ODS 
Sam otam e" so analizirali uspehe 
d e la , tega o b ra ta  in  p ri tem  ra z 
prav ljali o «težavah, ki ta re jo  ta  
obrat. V  mesecu m arcu  je  sam ot
n a  presegla p lan  proizvodnje s 
skupno 10,9 °/o, k a r  p redstav lja  
odličen rezultat. Ob tej, p rilik i je  
ODS ugotovil, Ida je  tudi p lan  
proizvodnje za  I. trom esečje p re 
koračen «tako p r i m alti, k o t p ri 
opeki, doseženo je  bilo  25,6 %  le t
nega plana. K ljub  težavam  v zim 
skem  času  je  plan  le  dosežen in  
presežen tako , d a  bo lažje  slediti 
zahtevam  -plana v  ostalih k v arta 
lih. Na tem  zasedanju je  ODS po-

plan za  mesec m aj z apelom  n a  
ves kolektiv, d a  stori «vse, da se 
ga doseže in  preseže. OiDS je  še 
sprejel sklepe, k i b i naj omogočili 
uspeh «organiziranega »Tedna či
stoče«, v  «katerem .bo o b ra t «počiš
čen in  «urejena skladišča sirovki.

Na. koncu je  CKDS «opozoril ob-

Prebod v  jeklarni

povečalo proizvodnjo, p roduktiv- trd il proizvodni p lan  — operativni

BILI SMO V ZENICI
Zenica, naš največji m etalurški 

objekt domovine, je  organizirala 
v okviru U ruženja jugoslovenskih 
železarn dvodnevno posvetovanje 
o najak tualnejših  problem ih v  čr
ni m etalurgiji. N a dnevnem  redu 
tega posvetovanja so re feran ti po
daji;'.udeležencem snov za obrav
navo in  diskusijo.

Téme posvetovanja:
— sam oupravljanje v ekonom

skih enotah in  m edsebojni odnosi 
— in te rn i pravilniki.

— delitev čistega dohodka in  
problem i delitve

—I rezu lta ti no tran je  delitve 
osebnih dohodkov v podjetjih  čr
ne m etalurgije

— način delitve in  stim ulacije 
v pomožnih in  adm inistrativno- 
tehničnih enotah

— vpliv  štiriizm enskega dela 
n a  rezu lta te  in  no tran je delitve v 
Železarni Zenica

— uvajan je  skrajšanega delov
nega časa in  nekatere izkušnje v 
rudniku in  železarni Smederevo.

Ze iz referatov je  razvidno, da 
je  bil nam en tega posvetovanja 
izm enjati izkušnje podjetij črne 
m etalurgije v načinu delitve či
stega dohodka in  uvajan je  42- 
urnega delovnega tedna. Disku
tan ti so po podanih referatih  po
udarili neenakost v podjetjih  č r
ne m etalurgije, ki izvirajo iz: raz
lične stru k tu re  podjtetij, stopnje 
razvoja, zastarelosti obratov, iz
koriščenost kapacitet in  s truk tu re

zaposlenih. Zato je  zelo težko u -  
vesti enake k rite rije  za nagraje
van je  po-delu, kakor tud i uvedbe 
42-urnega delovnega tedna. .Méd- 
tem, ko je  nagrajevanje po delu 
zelo lahko uvesti v  proizvodnih 
obratih  (če so rentabilni), p a  je  
problem  rešiti vprašan je « jadmini- 
strativno-tehničnega osebja pod
jetja .

D iskusija je  pokazala enak pe
reč  problem  tud i p ri pomožnih 
obratih  kot so: m ehanične in  elek
trične delavnice ipd.

N ekatera podjetja so za adm i
n istrativno tehnično osebje uved
la  k rite rije  p ri nagra jevan ju  po 
delu: višina realizacije, pravočas
na nabava surovin in  m ateriala, 
znižanje lastn ih  stroškov, zm anj
šanje zalog itd. V endar je  tudi ta  
način zelo delikaten, ker n a  vse 
navedene fak torje  vpliva tržišče.

Uvedba 42-urnega delovnega 
tedna si počasi u tira  pot tudi v  
črni m etalurgiji, k ar so pokazale 
nekatere izkušnje Železarne Ze
nica in  Smederevo. Na koncu po
svetovanja so sprejeli udeleženci 
nekatere zaključke, m edtem  tud i:

— s še tem eljitejšim i analizam i 
preiti na 42-um i delovni teden v 
vseh podjetjih  črne m etalurgije,

— razv ijati še nadaljno  decen
tralizacijo m ateria ln ih  sredstev 
na ekonomske enote,

— u trjeva ti nagrajevanje po 
učinku vse do delovnega mesta.

Pogled n a  Zenico

STIM ULACIJE VAJENCEV V  
OBĐELOVALNICI VALJEV

N a predlog obratovodstva je  
ODS obdelovalnice valjev  m  svo
ji  se ji dne 14. 3 1964 sp reje l sklep 
o  stim uliran ju  vajencev iz n o rrn -  
nega presežka.

Zara«dS «visokega proizvodnega 
p lana v  tem  le ta  se je  p red  vod
stvom  oh rata  in  kolektivom  poja
vilo «vprašanje pom anjkan ja  k v a 
lificiranih  moči. predvsem  'kvali
ficiranih  strugarjev .

Vodstvo obrata in  kadrovski 
sektor podjetja  so «uspeli rešiti n a 
sta li problem , n a  ta  način, d a  so 
sporazum no z  »MIŠ« Š tore v  ob
ra tu  zaposlili 6 vajencev-strugar- 
jev  in. letnika. Že po k ratkem  
časni so vajenci, ki j ih  je  -»Miš« 
Š tore odstopila, «' pokazali •.«•svoje 
sposobnosti in  disciplino,'tar s tem  
v zvezi «tudi delovne uspehe.

Poznano je, d a  je  delo v  tem  
Obratu norm irano in  d a  se  norm.r 
ni prèsezki stim ulirajo /1 D a p a  b i 
tud i vajenci im eli veselje in  in
teres delati intenzivno, «ter d a  bi 
bilo n jihovo zalaganje in  «truJd n à  
delovnem  m esta  poplačano, je 
CKDS obdelovalnice valjev  predlog 
obraitov«odstva «potrdil. O predlo
gu je  razprav lja l in  se  z n jim  
strin ja l «tudi strokovni svet pod
jetja .

Vajence se za čas, ko  delajo 
redno in  sam ostojno in  doprina- 
šajo s svojim  delom k  proizvod
nji, v k lju č i. v  akordno delo, te r  
se jih  n a  podlagi doseženih rezu l-

ra tno  ta rifn o  kom isijo naj p reg le
da in  stori ukrepe za dosledno iz
vajan je  76. in  80. člena P rav iln ika 
o oblikovanju in  delitvi «dohodkov. 
Z «doslednim izvajanjem  teh  Š e 
nov bodo prav ilno  stim uliran i t i 
sti delavci, ki nadom eščajo delav
ce n a  «višje ocenjenih delovnih 
m estih, ko  so ti zaradi bolezni ali 
drugih «vzrokov odsotni.

ta tov  stim ulira  ko t ostale s tru 
ganje. Način izračuna je  postaV- 
ljen  «od stran i obratovodstva «ta
ko, «da je  m ožna p rim erjava m ed 
strugarji in  vajenci po  preseže
nem  številu .točk.'iMerilo za .iz ra -  
čun «višine nagrade v  «gotovini p a  
je  osnovna nagrada, ki jo  vajenci 
p rejem ajo  od šole in  podjetja.

S «tem načinom  nag ra jevan ja  je; 
ob ra t dosegel enako zainteresi
ranost p r i  preseganju  norm  m ed 
starim i strugarji in  vajenci. U bla
žil p a  je  «tudi negodiovanje priza
detih  s tru g arjev ,1 «ki se n e  morejo: 
redno m enjavati, k e r , vajenci do 
svoje polnoletnosti n e  sm ejo de
la ti v  nočn i «izmeni.

Šumej g.

Dobili smo nov 
kompresor

«VJprašanje dovoljne količine 
kooriiprirniranega zraka  določene
ga p ritiska  je  že «dalj časa  pred
stavljalo  resno «oviro «v proizvod
nji, tako  v  livarn i k o t v  jieklamd. 
Posebno ostro  je  začelo to  «vpra
šan je  izstopati zadnje «čase, ko  so 
zarad i povečanja proizvodnje 

.ra sü e  po trebe po kom prim iranem  
zraku, vzrok je  «bil, da« niso kapa
citete kom presor (jev več zadoščale.

Sedaj, ko je  «uspelo, d a  sm o do
bili nov kom presor iz  M adžarske, 
bo tud i problem  kom prim iranoga 
zraka izginil iz dnevnega redà  
m otenj v  proizvodnji. Ko«t že o - 
menjeno, je  nov kom presor iz 
M adžarske izdelek firm e »Magvag 
TKV 1/62« in  im a kapaciteto 
2210 m sh  «pri 10 a tm  pritiska . T a 
količina «zraka bo zadoščala za po
večane po trebe «po kom prim ira
nem  zraku za dalj časa, če doda
mo, d a  bodo ostali kom presorji 
tud i v  pogonu.



Delovne konference sindikalnih podružnic zaključene
Na podlagi sklepa' Izvršnega odbora sindikalne podružnice 
Železarne Štore se v letošnjem letu po sindikalnih podružni
cah enot niso vršili občni zbori, temveč delovne konference 
katerih naloga je bila, pregledati in oceniti delo podružnic v 
letu 1963. Občni zbori se bodo po omenjenem sklepu vršili v- 
bodoče vsake dve leti, zato so tudi mandatne dobe članov 
sindikalnih odborov podaljšane na dve leti. Nove člane od
borov so volili le v izjemnih primerih in to, če so bili poda
ni objektivni razlogi. Novoizvoljeni člani bodo opravljali 
sprejete funkcije do prihodnjega občnega zbora.

Rešiti vprašanje ventilacije

Naslednje (poročilo im a nam en 
prikazati delovno vzdušje na kon
ferencah in  seznaniti 'kolektiv z 
nekaterim i mislimi s posam eznih 
Konferenc sindikalnih podružnic

Na le tn i konferenci dne 11. 3. 
je  v  svojem  poročilu predsednik 
sindikalne podružnice livarne si
ve litine ugotovil, da je  bilo delo 
organizacije v  p re tek lem : le tu  za
dovoljivo, isaj so im eli 8. rednih  
sej in  9 delovnih konferenc, poleg 
tega p a  so sodelovali z Obratnim 
delavskim  svetom  din obratovod
stvom. Na se jah  so obravnavali 
vsa ak tualna vprašanja, poveza
na s  problem i proizvodnje, delov
n e  in  tehnološke discipline, obrav
navali so p rav iln ik  o analitični 
oceni delovnih m est, razprav lja li 
o  staturtu ipd.

V n adaljevan ju  svojega poročila 
je  predsednik poudaril, da je  de
lovna storilnost odvisna od (bolj
šega nag ra jevan ja  po. delu. Oseb
ni dohodki so po  njegovem  m ne
n ju  glavni fak to r življenjskega 
s tandarda delovnih ljudi. P o treb
no  'bo .m obilizirati vse sile, d a  
bodo izdelki kvalitetn i 'in d a  bodo 
z n jim i Osvojili tak»  dom ače ko t 
tud i tu ja  [tržišča. V sekakor p a  bo 
p ri obstoječi proizvodnji in  ozkih 
grlih  brez sodobne tehnologije in  
m ehanizacije to  težko doseči.

K o je  nadaljeval, je  predsednik 
izrazil dvom  .p rav iln i stim ulaciji 
pomožne delovne sile, posredoval 
podatke o  proizvodnji v  preteklem  
le tu  te r  -opozoril n a  nekatere  teža
ve s  tem  v  zvezi. |

N a delovni konferenci jeklarne, 
opravljeni dne 18. m arca so  ugo
tovili, da je  b il sindikalni odbor 
jek larne v  preteklem  le tu  prem alo  
povezan z organizaci jo  ZK jek lar
ne. V svojem  poročilu je  izrazil 
p redsedn ik , nezadovoljstvo zaradi 
slabe udeležbe n a  sestankih. P ri
m erilo se je  nam reč, d a  so m orali 
sklicati, sestanek tu d i po trik ra t, 
d a  so bili sklepčni. Takoj zatem  
pa so ugotovili, ida je  v  obratu  80 
odstotkov delavcev, k i se  n a  delo 
vozijo in  jim  zato  za  sestanke p re
ostane le  m alo časa. Priporočajo, 
d a  bi se  sestanki sklicevali za vsa
ko  dnino posebej, d a  b i se  .tako 
zagotovila n a  n jih  čim  večja ude
ležba.

Predsednikovem u poročilu so 
sledila še poročila, k i so obravna
vala proizvodno problem atiko, re 
konstrukcijo  podjetja, kadrovska 
vprašanja, delitev dohodka, b ilan
co pod je tja  in  vprašan ja službe 
HTV. Med drugim  sp ugotovili, da 
je  bilo v  preteklem  le tu  v  jek lar
n i predvideno število zaposlenih 
172, ki p a  se je  tekom  le ta  z  raz
širitv ijo  čistilnice povečalo n a  183. 
Dejansko je  bilo tekom  le ta  zapo-

Na le tn i konferenci gradbenega 
oddelka so soglasno razrešili s ta r 
sindikalni odbor in  v  novega iz
volili naslednje tovariše: Sevšek 
Franca, A ntlej F ranca, K resnik 
Franca, Dubej Jožeta, Kukovič 
Ivana in  Kroflič Karla.

Razen volitev in  razrešmice pa 
so obravnavali še poročila ta jn i
ka. blagajniku, m edsebojne od

anoti V poročilu ni zajeta podruž
nica valjarna, kjer ije o njej poro
čala že prejšnja številka »Stor- 
sfcega železarja«.

V sklepni besedi se je  predsed
n ik  sindikalne podružnice livarne 
sive litine  dotaknil položaja de
lovnega človeka in  podčrtal, da 
včasih vse preveč govorimo o po
rastu  pnoizvodhje in  drugih go
spodarskih problem ih, pozablja
m o pa. n a  tem atiko delovnega 'člo
veka, n a  njegove stanovanjske 
razmere, p reh rano  itd.. Tem u 
vprašan ju  bo po njegovem  m ne
n ju  tre b a  v  bodoče posvetiti več 
pozornosti.

V razpravi, k i je  sledila, so d i- 
sku tan tje  načeli vp rašan je izgrad
n je  nove livarne sive litine  in  
ugotovili, d a  ta  letos še  n e  bo do
g rajena te r  d a  bo začela delovati 
šele naslednje leto. 'Več dilskutan- 
tov  je  v razpravi, pokazalo n a  pro
blem  ventilacije. 'Po njihovem  
m nenju  'je rešiitev tega problem a 
prvi pogoj za  večjo produktivnost. 
K onferenca je  zato  zavzela stališče, 
d a  se z ventilacijo  ne sm e več od
lašati, k e r  bi to  resno ogrozilo 
zdravstveno stan je  zaposlenih.
. N a koncu so izvolil nov tr in a jšt- 

I članski sindikalni odbor v  k a te
rem  So naslednji tovariši: Pavič 
Milan, Pogorelc Mirko, Gretnik 
M artin, G ornik Franc, P a jk  Vin
ko, K ram er Jože, K ran jc Rudi, 
Škoberne Franc, Oberžan Milan, 
Grubemšek Franc. Novak Zofka, 
Junger M arija in Bobera Adolf.

sienih v  jek larn i le  170 delavcev. 
Iz statističnega pregleda fluk tua
cije kadrov  je  razvidno, da je  je 
k la rn a  udeležena s 13,6 %  n a  šte
vilo zaposlenih. V  obratu  p a  ima
jo težave tud i s titolano oslabelimi 
delavci. Oti jih  je  k a r  14 %. N a n ji
hova, m esta m orajo zaposliti fizič
no ; sposobne 'delavce. Izrazili so 
upanje, d a  (bo ta  problem  rešen 
v okviru  podjetja  kot celote. P rav  
tako  so opozorili n a  večkratne in
tervencije kom isije HTV jek lar
ne za odsesalme naprave v  čistil
nici.

V nadaljevanju  so izvolili dele
gate za letno  konfernco sindikata 
in  predsednika, podpredsednika 
in  ta jn ik a  za  nov sindikalni odbor. 
Te dolžnosti so prevzeli tovariši 
D ram e Vlado, Toplak Hinko in  
Godec M artin.

V razpravi, ki je  sledila je  bilo 
govora o slab i 'disciplini v  obratu, 
Zaradi neopravičenih izostankov 
nekaterih  neodgovornih posamez
nikov m orajo drugi delavci še 
bolj .delati, če nočejo, da bi trp e la  
proizvodnja, P ra v  tako so bili 
m nenja, da je  v  obratu  prem alo 
m asovnih sestankov.

nose v  podjetju , proizvodno pro
blematiko, kadrovska vprašanja, 
rekonstrukcijo  podjetja  itd. Ko so 
govorili o p lan iran ju  novega rav - 
nalnega stro ja , je  obratovpdja po
vedal, d a  so stroj pravočasno pla
nirali, vendar so g a  v 'družbenem 
planu  črtali, čeprav je  nu jno  po
treben. k e r  m orajo sedaj uporab
lja ti ravnahu- stroj m odelne m i- 
zanne.

V uvodu svojega poročila, ki ga 
je  p o d a l predsednik sindikalne 
podružnice livarne valjev  (dne 19. 
m arca je  ugotovil, d a  m ora biti 
sindikalna (organizacija najm oč
nejša opora in  pobudnik dela de
lavskega sam oupravljanja, kakor 
tudi vseh političnih, prosvetnih in  
drugih akcij v  prid  kolektiva in  
skupnosti. Dodal je , da je  b ilo  de
lo  sindikalne organizacije, kakor 
tudi obratnega delavskega 'sveta 
v  preteklem  obdobju uspešno. Vsa 
posvetovanja so bila. učinkovita,' 
kfer so b ili program i dobro p ri
pravljeni. Tehnološka, in  delovna 
disciplina sta  bili. zadovoljivi. 
N adalje’ je  predsednik v  imenu 
odbora izrekel p riznanje tehn ič
nem u vodstvu in  vsem  onim, ki 
so učinkovito sodelovali s predlo
gi, nasveti in  storitvam i .ter ' tako 
pripomogli, da se je  dvignila sto
rilnost. , ■

Ko je  nakazal problem e venti
lacije, govoril o HTV zaščiti; in 
strokovnem  usposabljanju je  pod
črtal, d a , posveča sindikalna orga
nizacija veliko pozornost tu d i za 
ku ltu rno  vzgojo isvojega članstva.. 
Pozval je  člane, d a  se  še nadalje 
vključujejo  v  v rste  DPD »Svobo-

K o je  n a  delovni konferenci sin
dikalne podružnice O TK -labora- 
to rij dne 17 m arca ocenjeval delo 
.podružnice, se je  predsednik .v 
svojem . poročilu do taknil (tudi 
vp rašan ja fluk tuac ije ,(delovne to
le.. 'Poimensko je im enoval tova-, 
riše, k i so odpovedali delovno raz
m erje in  podčrtal, ida so to  ljudje, 
ki so  im eli srednješolsko izobraz
bo. a li p a  b i jo  v  kratkem  času 
pridobiti. Razen tega so b ili že 
dalj časa v  podjetju  in  so  imeti 
kot tak i že določene delovné iz
kušnje. V nadaljevanju  je  izrazil 
m nenje, d a  b i sedaj, ko  smo pred 
rekonstrukcijo, n e  sm eli pozabiti 
n a  dobre strokovne kadre, brez 
ka terih  nam  rekonstrukcija  n e  bo 
toliko koristila, ko t bi sicer lah 
ko.. Potrebno bo upoštevati m lad 
strokovni kader in  m u  zaupati več 
odgovornih in  vodilnih mest. K a
drovska služba bi naj tem u  proib-

Deiovno konferenco sindikalne 
podružnice obdelovalnice valjev 
dne 14. m arca je  otvoril predsed
n ik  podružnice s  poročilom, v  ka
terem  je  poročal o  rezu ltatih  dela 
sindikalnega odbora, politično ide
ološkem delu obratn i problem ati
ki, disciplini in  kadrovskih v p ra
šanjih.

Ob prim erjav i finančnih rezul
ta tov  je  bilo n a  konferenci ugo

tovljeno, d a  so lastno  ceno valjev 
znižali za 53,8 milijonov. 'Znižanje 
je  šlo n a  račun zm anjšanja proiz
vodnih stroškov p ri obdelavi. Po
sledica znižanih proizvodnih stro
škov in  višjih p rodajnih  cen p a  je  
u stvarjen  dohodek, k i je  bil za 80 
m ilijonov višji' od planiranega.

da« in  se izobražujejo z  b ranjem  
strokovne lite ra tu re  in  dnevnega 
časopisja.

Diskultantje so poudariti, da so 
v  preteklem  le tu  v  prv i v rsti re 
ševati izvršitev plana, tako, d a  je  
bila zaščita delavcev drugotnega 
pomena. Tako še sedaj n i rešeno 
vprašan je ventilacije. P redstavnik  
uprave ing. 'Boris Nečemer je  po
jasnil, d a  nastopa p ri reševanju  
om enjenega problèm a vprašanje 
denarnih  sredstev, ki bi b ila  po
trebna za kom plicirane naprave 
s tem  v  zvezi. P rvo tno  so hoteli 
zadevo rešiti obenem s preselit
v ijo  livarne sive litine  v  drugi 
polovici tega leta. K er p a  so na
stopile nekatere težave, se  je  p re
selitev zavlekla. Zaradi tega so 
v okviru podjetja  ustanovili po
sebno komisijo, ki bo uresničila 
problem e ventilacije.

V izredno plodni razprav i so po
udarili. d a  'bo . potrebno pregledati 
vsa delovna m esta, in  m ed bonifi
cirana m esta uv rstiti tuldi delovno 
m esto  livarja. N a koncu so na
mesto tovarišev, k i šo odšli, ko
optirali U rleb Antona, Debeljak 
Ivana in  Stopinšek Franca.

lem u posvetila več pozornosti. Ob 
koncu poročila je  predsednik na
kazal področje, katerega bodo mo
ta le  začeti reševati sindikalne in 
druge organizacije z  vso potrebno 
resnostjo: družbena prehrana, s ta 
novanjska vp rašan ja  itd. skratka 
živijenski standard  našega delov
nega človeka.
, V razpravi so se disfcutantje do
taknili vprašanj družbenega s tan 
darda, m edsebojnih . odnosov in  
problem ov tovarniškega tiska. Po
udariti so, d a  postane »Stortosi že- 
iezar«, če je  prenapolnjen  iz ra z 
nim i strokovnim i in  . za  prepro
stega človeka nerazum ljivim i 
članki, nezanimiv. Večji poudarek 
bi se naj dal objektivni in  kon
struk tivn i kri,tiki, inform iranosti 
kolektiva o delu  sam oupravnih o r
ganov, strokovnih služb in  član
kom iz življenja .proizvajalcev.

Sklenili so, d a  'bodo v  n a jk ra j
šem  času začeli nagrajevati (po 
Učinku tudi vajence — strugarje. 
Računajo, da Ibočto s  tem  dvigniti 
produktivnosti v obratu , stim uli
ra ti vajence in  obdržali povprečje 
presežka norm , k a r  je  v  interesu 
predvsem  stare jših  strugarjev, ki 
se (boje, d a  b i biti prizadeti n a  ra 
čun vajencev p ri osebnih dohod

V dopolnilnih volitvah so spre
menili sestav kom isije HTV. p re d 
sednik te  kom isije bo odslej Mi
šič Ivan, člana pa Legvart Franc 
in  Koželj Bogdan. Za komisijo 
»Varnost v  prometu« je  bil izvo
ljen  obratovodja ing. Čemak,

UPOŠTEVATI JE TREBA 
POGOJE DEA

Razen poročila predsednika so 
n a  letni konferenci'sindikalne po
družnice šannoiarne podali poro
čila še obratovodje. in  sicer o  p ro-' 
izvodrtji. predsednik ODS o delu 
sveta in  predsednik HTV komi
sije  o delu te  komisije.

Predsednik je  podal ocene deda 
podružnice za preteklo leto  in  go
voril o m edsebojnih odnosih, ki v  
sam otam i niso vedno takšni ko t 
bi m orali biti. Opozoril je, da je  
rezu ltat fcritizerstva m nogokrat 
ravno  nasproten od tega, k a r  bi 
z n jim  želeli doseči. V bodoče bo 
potrebno večje medsebojno upo
števanje in pogostejši stiki m ed 
delavci, preddelavci, m ojstri in 
obratovodistvom.

D iskutanti so grajati govorice, 
da je  sam otam a za Železarno ne
rentabilen obrat. Takšne govorice 
lahko po njihovem  m nenju samo 
negativno vplivajo, n e  samo na 
ljudi, zaposlene v  Samotami, am
pak  tildi n a  obrate, ker dobivajo 
delavci teh obratov vtis, da p re 
življajo  nerentabilno  šamotamo.- 
P rav  bi bilo, da bi se nekoliko 
bolj upoštevati pogoji, v  katerih  
delajo delavci iz  šam otam e, n ji
hove težave okrog plafoniranih 
cen. iztrošenost naprav  ipd.

K er so nekateri tovariši iz od
bora odšli na odsluženje kadrov
skega roka. so n a  njihovo m esto 
kooptirati Udovič Franca, Razee 
Franca, Gobec Ervina, dn Trebovc 
Stanka. Izp razn jeno . mesto v  ko 
m isiji za rekreacijo  je  zasedel 
M ajoranc 'Ivan, poverjenik Svobo
de bo odslej Jošt Ivan, Flis Le
opold p a  bo poverjenik Prešerno
ve 'družbe.

KRITIČNA OCENA 
DOSEDANJEGA DELA

Značilno za  letno konferenco 
sindikalnega odbora mehanične 
delavnice, k i je  b ila  19. m arca je, 
da so zelo kritično oceniti dose
danje delo sindikalne podružnice.

N a petih  sestankih in  sedm ih 
sejah  so obravnavati, predvsem  or- 
iganizacijiska 'vprašanja, niso se p a  
pogovarjati o dogajanjih znotraj 
enote o normah, o HTV, o delov
ni disciplini, proizvodnji, režij
skih in  poslovnih stroških ipd. 
Sklepe delavskega sveta so obde
lali le  n a  oglasnih deskah. Čeprav 
vedo. da b i morati b iti člani ko
lektiva seznanjeni o vseh doga
janjih , je  bilo obveščanje površno.

V diskusiji so se dotakniti tudi 
nekaterih  no tran jih  problemov, 
kot vp rašan ja p itne vode, sanita
rij. čuvanja inventarja , svetlobe 
v  obratu, delitve zaščitnih sred
stev, discipline ipd.

Zmanjšati ob rem en itve  
osebnih  dohodkov

Uslužbenci so na svoji le tn i 
konferenci dne '23. maamca ra z 
prav ljati o poročilu odbora po
družnice dn s ta tu tu  podjetja. Ra
zen tega so kritiz irali način, da 
m ora podjetje odtegovati posa
meznikom od njihovega osebnega 
dohodka vse mogoče prispevke, 
dajatve, penale, kredite, k a r  se
veda navidezno zm anjšuje osebne 
dohodke in  povzroča negodovanje 
zaposlenih. Potrebno b i : b ilo  za
vzeti stališče, d a  b i se  posamez
n ik i n e  m ogli zadolževati in  po
tem  kritiz irati zaradi tega navi
dezno zm anjšane osebne dohod
ke. V predloženi, analizi, naprav
ljeni n a  ekspeditu. se. vidi, d a  so 
kvalificirani delavci od osebnega 
dohodka 35.000 d in  prejeti zaradi 
obrem enitve istega le 18.000 din 
v izplačilo, polkvalifi cirani od
34.000 l e  15.000 dn nekvalificirani 
od 28.000 d in  le  11.000 din. č e  se 
preostanek deti še  z  dve, so iz
plačani osebni dohodki rès  za
skrbljujoče nizki.

Delovna storilnost je odvisna 
od nagrajevanja po dein

Slaba udeležba na sestankih

Potreben je ravnalni stroj

Obravnavati strokovne kadre

Vajence nagraditi po učinku

kih.



Delovne konference
FLUKTUACIJA, ZASKRBLJUJOČ POJAV

L etna konferenca sindikalne 
podružnice prom et dne 15. manca 
je  pokaizala, d a  je  b ilo  delo po
družnice v  pretek lem  le tu  M juto 
vsem  težavam  uspešno in  je  bil 
sto rjen  korak  napre j. Vsa važnej
ša  vp rašan ja  so  reševali skupno 
z otoratovodjem in  ODS. T rudili 
so se, da so k a r  se  da dosledno 
obveščali članstvo o  svojem  delu.

D otaknili so se  tu d i slabosti, s  
katerim i se srečujem o. V izčrp
nem  poročilu je  predsednik  po
družnice g ra ja l neodgovorno fcri- 
tizerstvo nekaterih  posam eznikov 
in  njihova neu tem eljena in  n e 
resn a  stališča do organov sam o
uprav ljan ja . Takšni posamezniki 
se še n e  počutijo  toot upravljaln i 
v  lastnem  kolektivu. N em alokrat 
zanem arjjajo osnovno dolžnost 
upravljalcev, foudno skrtoeti za  za
upana sredstva, to  je  stroje, loko
m otive, vozni p a rk  in  orodje. 
Takšni lju d je  so svojem u odnosu 
p rim em o sprem ljali tu d i akcije 
podružnice v  preteklem  le tu  in  te 
m u p rim em o obravnavali tudi sta
tu t  podjetja. V bodoče bo  po treb
no s  tem i ljudm i mnogo razprav
lja ti in  jim  pojasnjevati vlogo in  
m esto sam oupravljanja.

Ob obravnavan ju  kadrovskih 
vprašanj so ugotovili, d a  so fluk 
tuaciji delovne sile  n a  drugem  
m estu  m ed ob ra ti Železarne. To 
je  nedvom no zaskrbljujoč pojav. 
Ko so analizirali vzroke so ugo
tovili, d a  odhajajo  delavci drugam  
v  večini p rim erov zaradi večjih 
zaslužkov in  zarad i nevarnosti 
dela v  prom etni službi. Š e težje 
pa so razm ere zaradi tega, k e r  ne

VEČ POVERJENIKOV
Tudi n a  le tn i konferenci sindi

kalne  podružnice ekspedit so ra z 
p rav lja li o dobrih  in  slabih s tra 
neh  dosedanjega dela podružnice. 
Udeležba n a  sestankih  n i b ila  n a j
boljša; nekoliko bo lje  je  bilo. ko 
so vpeljali sestanke po izm enah. 
N ajvečje težave so im eli zaradi 
tega, k e r so njihovi delavci raz 
kropljeni po  vsej tovarni, d a  m ed 
sabo nim ajo  p rave  povezave. V 
bodoče bodo skušali t a  problem, 
rešiti s  poverjeniki, k i  bodo sk r
beli za vskiajeno delo.

V diskusiji so. govorih o n o tra 
n jih  p rob lem ih  ékspedita. O bra
čun akordnih presežkov in  izra
čun osebnih dohodkov se jim  ždi
ta  nerazum ljiva, sam i dohodki pa 
so po  m nen ju  diskuitantov p re
nizki.

Nov sindikalni odbor sestav lja
jo  T ržan M arjan, G ajšek M artin, 
Dfešček K arel, Vodeb Jakob, F a j
diga Ivan, Vreže Albin in  Frece 
Franc. Z a poverjenike so izvolili 
Duše j -Alberta. Zajko Janeza in  
Škorjak  Stanka. 1

IZBOLJŠATI OBVEŠČANJE 
V KOLEKTIVU

V svojem  izvajan ju  n a  le tn i 
konferenci sindikalne podružnice 
elektroplavža z  dne 19. m arca jé  
podal predsednik  le  organizacij
sko poročilo, o  ostalih problem ih 
p a  so poročali predstavnik i orga
nov up rav ljan ja  in  vodstva enote. 
V poročilu je  m ed drugim  ugoto
vil, d a  so  v  preteklem  obdobju 
vse prem alo razprav lja li s člani 
kolektiva o gospodarski politiki, 
nagra jevan ju  po delu, delovni d i
sciplini ipd. P ripom nil je, d a  je  
n jihov ODS sicer obravnaval to 
problem atiko n a  svojih  zaseda
n jih  te r  z objavam i n a  oglasnih 
deskah seznanjal člane kolektiva 
o svojem  delu. Seveda p a  ta  obli
k a  obveščanja n i najbolj ustrezna. 
Potrebno bi 'bilo uvesti posebne 
sestanke, ozirom a razgovore, k je r 
b i člani kolektiva daja li pripom 
b e  k  nastajajočim  problemom.

V razprav i so razen o delitvi do
hodka in  osebnih dohodkov govo
rili tud i o rekonstrukciji in  neka
te rih  no tran jih  problem ih.

m orejo pridobiti novih sodelav
cev s p rim erno  strokovno izobraz
b a

V nadaljevanju  so obravnavali 
še nekatere  no tran je  problem e in

m ed drugim  opozorili n a  velike 
stojnine, ki so jih  im eli že takoj 
n a  začetku leta, k ritiz ira li pom anj
kljivo kvaliteto  zaščitnih sredstev, 
govorili o  p itn i vodi, n a  koncu pa 
So pooblastili odbor sindikalne 
podružnice, lua izdela akcijski pro
gram  za  prihodnje ohdbbje in  z 
n jim  seznam  članstvo.

NOVI PROSTORI
V obratu  m odelne mi zam e je  

bilo dne 19. m arca  n a  le tn i konfe
renci ugotovljeno, d a  prevladujejo  
iuka j m lajši lju d je  s  stažem  od 
8 do 14 let, k i im ajo  razen  mož
nosti napredovanja itežave še  z na
bavo novih strojev, konkretno 
stružnice in  tračne  žage. S tružni
ca za  obdelavo modelov v  sk la
dišču nad  m ehanično delavnico je  
zaradi m ontaže neuporabna. Tla 
n a  k a te ra  je  p ritrjena , so om ajana 
in  p ri visokih v r tlja jih  stroj moč
no poskakuje, tako, d a  je. delo n a  
n jem  nevarno. Računajo, d a  bo
do po dam ontaži črpa lk  dobili 
prostor, k je r  je  sedaj s ta ro  črpa
lišče.

V nadaljevan ju  so  razrešili do
sedanji odbor in  v  novega izvolili 
Luževič Štefana, Tušek Jožeta, 
Romih A lberta, D eržan Ludvika, 
Kovačič Jožeta, Rozman A ntona 
(mlajšega) in  Jančič Franca.

POŽIVETI 
DELO PODRUŽNICE

Na dnevnem  redu  le tne  konfe
rence energetskega ob rata  dne 
20. m arca je  .bilo razen  poročila 
predsednika sindikalne podružni
ce o poslovanju sindikalnega pod
odbora za  p reteklo  obdobje še po
ročilo obratovodje o proizvodni 
'Problematiki in  podjetja , delovnih 
odnosih in  rekonstrukciji, d a lje  
poročilo predsednika ODS, raz
p rava  o gorn jih  poročilih, izvoli
tev  novega člana odbora sindikal
ne 'podružnice o b ra ta  in  razno.

Namesto odišlega člana je  b il za  
novega člana sindikalnega odbora 
izvoljen G ašper Branko.

Na podlagi razprave in  poročil 
so sklenili, da bo v  bodoče potreb
no poživiti delo n jihove sindikal
ne 'podružnice in  povečati sk rb  za 
higiensko tehnične pogoje dela 
zaposlenih. Potrebno p a  bo poskr
beti 'tudi za h itre jše  in  boljše in 
form iran je o tekočih problem ih 
ob rata  in  .podjetja te r  dosledneje 
izvaja ti sklepe in  navodila izvrš
nega odbora sindikalne podruž
nice.

SKRB ZA
KVALITETO USLUG

K om unalni oddelek je  n a  letn i 
konferenci 18 m arca ocenil dose
d an je  delo podružnice k o t pozi
tivno, s  tem , d a  bo potrebno v  
prihodnje v lagati v  delo več po
žrtvovalnosti. M enijo nam reč, d a  
k lju b  vsem u še  niso 'dbsegli uspe
hov. k i b i jih  lahko. Udeležili so 
sé obeh krvodajalskih  akcij in  do
segli. d a  so v  procentu dali n a j
več krvodajalcev v  podjetju .

Dosežkov .proizvodnje niso mo
gli obravnavati, saj so v  sestavu 
sindikalnega odbora kom unale 
režijski ob rati k o t kom unalni od
delek, varnostna  služba in  reše
v a lna  služba. Podčrtali p a  so, da 
so se v  pretek lem  obdobju posa
m ezni oddelki trudili, d a  b i p ri
spevali k  celotnim  dosežkom pod
je tja . Z raznim i .prevozi m ateri
a la  in  podobnim  sb izvrševali 
usluge neposredno, proizvodnim  
obratom , razen "tega p a  so se. tru 
dili, d a  so b ili objekti in  naselje 
v  red u  .počiščeni.

V razprav i so ugotovili, d a  so 
se osebni .dohodki v kom unalnem  
oddelku dvignili za okrog 20% , 
n a  drugi s tran i p a  so se  dvignile 
tud i cene raznim  .prehrambenim 
artiklom , tako  d a  jih  je  dvig zelo 
prizadel.

DOSEDANJE DELO 
ZADOVOLJIVO

Elektrod elavnica je  im ela svojo 
letno konferenco 21. m arca. Delo 
odbora za  pretek lo  le to  so ocenili 
k o t zadovoljivo te r  pohvalili čla
n e  kolektiva, k i so kazali p recejš
n jo  m ero razum evanja za sodelo
v an je  v  vseh akcijah  odbora. Ob- 
ratovodja je  nakazal problem atd- 
fco delavnice s  posebnim  ozirom 
n a  ta r ifn a  in  stanovanjska vpra
šan ja, delovne pogoje in  odnos do 
vajencev te r  dalo z njim i.

P o  razprav i n a  go rn ja  poročila 
so izvolili n a  m esto tovarišev, tki 
sita odšla n a  odsluženje kadrov
skega roka Špes Ivana  ko t na
m estnika ta jn ika , za  tre tjeg a  čla
na HTV kom isije p a  je  b il im e
novan Gobec Jože.

NAŠE PRIPOMBE K TEZAM O  
NOVEM POKOJNINSKEM 

SISTEMU
Sindikalna podružnica Železar

ne Štore je prejela od Občinske
ga sindikalnega sveta Celje v raz
pravo teze o novem pokojnin
skem sistemu. Teze so vzbudile 
živahne razprave med člani ko
lektiva, posebne pripombe pa je 
izdelal tudi oddelek za socialno 
zavarovanje v kadrovskem sek
torju. Na razširjeni seji je raz
pravljal o tezah izvršni odbor 
sindikalne podružnice, nato pa 
so o njih razpravljali še v vseh 
delovnih enotah' podjetja.

Največ razprav je bilo okrog 
dviga starostne meje in o posle
dicah tega ukrepa. Na splošno iz
haja iz pripomb, da v tem pogle
du nov pokojninski sistem za os
novne obrate našega podjetja ni 
sprejemljiv. Delo V teh obratih 
je zvezano z izredno težkimi de
lovnimi pogoji, tako da se flelav- 
ci že po sedanjem sistemu težko 
redno upokojijo. Nekateri obrati 
so predlagali, da bi se s pogoji 
njihovega dela seznanile posebne 
komisije Zavoda za socialno za
varovanje in Republiškega in
špektorata za delo.

K tej točki, to je k dvigu sta
rostne meje je imel pripombe 
tudi socialni oddelek, ki je med 
drugim opozoril na problem vi
sokokvalificiranih kadrov in na
vedel primer, da se nekdo zapo
sli pri 26 letih in ima po 40 letih 
delovne dobe 66 starostnih let. 
Razen tega pa omenjeni oddelek 
predlaga, da bi bilo potrebno za
vzeti stališče o priznanju dobe 
za čas služenja rednega vojaške
ga roka in šolanja na višjih in 
visokih šolah.

Glede beneficirane delovne do
be je bilo slišati pripombe, da 
naj bi delovne organizacije same 
sestavile spiske delovnih mest, 
hi bi prišla za to v poštev. V vseh 
osnovnih obratih pa so bili mne
nja, da bi bilo treba delavce čr
ne metalurgije šteti med. katego
rije poklicev z beneficirano de
lovno dobo.

Tudi socialni, oddelek se je v 
svojih pripombah na teže dotak
nil beneficirane delovne dobe. 
Ne strinja se s tezami, ki pravi
jo, da morajo delovne organiza-

V O Z I  P R E V I D N O . . .
Smo v  času, ko  iz dn ev a  v  dan 

narašča  prom et n a  naših cestah. 
Poleg dom ačih m otornih  vozil so 
vse številnejša vozila s  tu jim i r e 
gistrskim i tablicam i — turisti.

Težko je  v  času  tolike m otori
zacije vzdrževati ra d  n a  cestì, če 
vsakdo h iti in  se n e  ozira na oko
lico. Veliko je  nesreč zaradi p re 
h itre  vožnje, neprav iln ih  p reh ite
vanj, neupoštevanja prednosti,

spoštovanja p rom etnih  znakov itd. 
Vse češči p a  so prim eri vinjenosti 
in  neizpravnih  vozil, 3d povzroča
jo  hude nesreče.

Pozor! Ko greš ali se  pelješ 
v  službo upoštevaj, d a  nisi n a  ce
sti sam! Ko odhajaš od  dom a p re
glej svoje vozilo, če p a  si u tru jen  
ali p a  užival alkoholne pijače, n e  
sedaj za volan. V našem  pod je tju  
je  veliko kolesarjev  in  m opedi
stov. Ali s te  vsi, k i im ate  .kolo ali 
m otor pregledali vaše vozilo, 
predno ste  se podali n a  pot, d a  se

cije, kjer imajo mesta s to dobo 
plačevati toliko večji prispevek. 
Menijo, da delavci niso krivi, če 
delajo pod težjimi delovnimi po
goji. Delovna mesta z benefici
rano delovno dobo naj bi bila po 
mnenju socialnega oddelka pred
met posebnih študij.

Precej je bilo pripomb tudi na 
osnove zavarovanja. Sistem, ki 
predvidevajo teze je nespremen
ljiv, ker bi za uspešno delovanje 
zahteval mnogo dodatnega admi
nistrativnega kadra, razen tèga 
pa je preživel in so ga opustila 
Že vsa zavarovanja na Svetu.

Predmet razprav je bila tudi 
valorizacija pokojnin. Po tezah 
se osebni dohodki ob upokojitvi 
povečajo zd tolikšen procent, za 
kolikor je šla povprečna raven 
osebnih dohodkov navzgor. Osno
ve bi se računale za pet let nazaj 
v nominalni vrednosti. Nedvom
no bi pri zbiranju osnov Za za
varovanje nastopile velike teža
ve; zbiranje podatkov bi pome
nilo veliko obremenitev za pri
stojne službe, povečala bi se ad
ministracija ipd. Razen tega pa 
bi moral imeti sklad pokojnin
skega zavarovanja še posebna 
sredstva — valorizacijski sklad. 
Mnogo enostavneje bi bilo, da se 
izvrši valorizacija brez teh osnov; 
višina pokojnin naj se računa 
naravnost od osebnih dohodkov 
s tem, da bi bila za povprečje 
dovolj doba treh in ne petih let.

V pripravah na nov pokojnin
ski sistem bi bilo po mnenju so
cialnega oddelka in nekaterih di- 
skutantov odpraviti birokračijo, 
ki spremlja star sistem. V zmeš
njavi obstoječih predpisov se naš 
delovni človek ne more znajti. 
Zadeve, ki jih sedaj urejajo šte
vilni dopolnilni predpisi se naj 
rešijo z novim zakonom, ta pa 
naj bo pisan tako, da bo razum
ljiv slehernemu povprečnemu 
državljanu oziroma zavarovancu. 
Stremeti je za tem, da bo nekdo, 
ki izpolnjuje pogoje za upokoji
tev, takoj vedel, kakšno pokojni
no lahko pričakuje.

Lojze Vrečko

vrnete srečno idiomov? Ce niste, 
s to rite .tako j! P ri pregledu .ugoto
vi .in odpravi napake, k i so  na
sta le n a  vozilu! Preglej naslednje 
dele vozila: gume, svetlobna tele
sa (prednja in  zadnja luč —j m ač
je  oko), krm ilo, signalne naprave 
in  zavore. -Šele, ko si odpravil te  
napake se odpravi n a  pot. P ri 
vožnji bodi d iscipliniran in  vzgled- 
ostalim  voznikom.. K o voziš po 
slabi cesti, vozi počasi in  previd
no!

V našem  kolektivu diz obratov 
jeklarna, liva rna  sive litine, m o
delna. m izam a, m ehanična delav
n ica in  ekspedita, je  .bilo več n e 
zgod n a  poti v  ozirom a iz službe. 
Č eprav niso te  nezgode težke, pa 
je  prav , d a  te  dragi bralec — ko
ris tn ik  cest — opozarjam o n a  ne
varnosti, k i prežijo  n a  cesti.

K om isija za varnost v  prom etu 
Železarne Š to re  im a nam en v  m e
secu m aju  pregledati kolesa in  
opozoriti lastn ike z  v ljudnostnim i 
napotki o napakah  njihovih vozil.

K olesarji, upoštevajte  opozorilo, 
kar s tem  obvaru je te sebe in  m i
moidoče!

Kom isija za varnost 
v prom etu

Pišite v
v

B e l e & a e f a f
Sicer brez besed; velja  pa za dosti 

prim erov



Samo previdnemu je elektrika v pomoč. . .  DELAVSKE ŠPORTNE IGRE
Elektrika je  osnova sodobne 

civilizacije. Piri n a s  sd j e  še po
sebno po osvoboditvi n a  široko 
u tr la  p o t v  dom ala slebeimi kot 
našega doma. Z elektriko  kuha
mo, pečemo, igre jemo, peremo, či
stim o ‘itd . Žal p a  je  e lek trika  ne
m alokrat vzrok težkih nesreč, še 
posebej ako  električne instalacije 
niso pravilno  napeljane a li p a  
elek trične naprave niso v  brezhib
nem  s ta n ju

Električna peč in likalnik sta ne
varna povzročitelja požara, če sta 
nepravilno postavljena v bližini 

gorljivih predmetov.
Za življenje je  sila nevarno, če:
— električni vodniki ndiso p ra

vilno izolirani,
— električne instalacije tóso 

pravilno  napeljane, 
električne naprave niso p ra 
vilno ozemljene,

— popravljaš elek trične nap ra
ve. ki sol pod napetostjo

— nam estiš prenosne električ
ne naprave v bližino pred
m etov ali delov zgradbe, ki 
so v  dobrem  stiku  z zemljo.

Požar p a  lahko povzročijo pred
vsem :
■ preobrem enjeni vodniki. Ako 

prik lopiš n a  žico s  p rem ajh 
n im  presekom, več električ
n ih  aparatov, se  bo  žica se
grela. N a segreti žici prične 
tle ti izolacija, k a r  lahko za
neti požar. Za vsako žico je  
■določeno kako  m očna m ora 
(biti varovalka.

Upoštevaj ! V  sta rih  h išah  so 
■električni vodniki nam enjeni sa
mo za  razsvetljavo. Zato se prd- 
nam estitv i električnih , aparatov 
posvetuj s strokovnjakom .

P ožar lahko povzročijo tud i:
: — z  žicami prem eščene varo 

valke,
- — kratek, s t ik  izairadi dotika 

dveh. neizabran ih  vodnikov 
pod napetostjo. P ri k ratkem  
stiku  nastane nam reč zelo 
vroč plam en, ki. ta li 'žico. 
Ako je  v  biižini žice gorljiv  
predm et, se  vžge,

— pozabljivost in m alom arno 
ravnan je z električnim i na
pravam i.

K uhanje z električnim -štediln i
kom  ali -icello navadnim  kuhalni
kom  je  praktično in  je  želja' vsa
k e  (gospodinje. Ž elja  gospodinje 
je  vsekakor tud i električni likal
n ik , peč za  ogrevanje, sesalec itd.

Preobremenjena vtičnica je mno
gokrat vzrok poškodb na električ
nih instalacijah, kar lahko povzro

či tudi požar.

V endar si je  tre b a  zapomniti! Ne k ra tk e  in  'zemeljske stike v  insta-
kuhaj n a  električnem  štedilniku, 
ako nisi dom a, ako greš v  trgovi
no, n a  trg , v  kino itd. Lahko te  
mepredvMoima kaj zadrži* p a  se 
ne vrneš ob -p ravem  -času. Voda 
m edtem  povre, h ran a  v  posodi se 
prične žgati, dokler n e  zagori s 
plamehom . Ako n isi doma. n ika r 
ne 'segrevaj sobe im ' drugih pro
storov z električno pečjo. E lek
trična peč segreva bližje p redm e
te  in  če so t i  vnetljivi, lahko na
stane požar. P rav  tako se lahko 
vnam ejo lesena .tla , ako peč stoji 
n a  n jih . G retje  prostorov tud i ni 
priporočljivo p reko noči, m ed spa
njem , k e r  lahko  tleči predm eti 
zaduše in  zastrup ijo  speče. Nad 
električno pečjo ali 'štedilnikom 
n ik a r ne suši perila  b rez nadzor: 
stva. Nič m anj nevaren je  elek
trični likalnik! S e posebej zato, 
k ar je  v  njegovi biižini vedno do 
volj vnetljiv ih  predm etov. Elek
tričnega likaln ika n e  vključuj, če 
opravljaš d ru g a  Idela, k i \ te  često
k ra t zadrže dalj časa, ko t p a  si 
mislil. N ikar' n e  postav lja j likaln i
k a  n a  mizo, n a  perilo  ali n a  gor
ljiv  podstavek.- P re j, ko  zapustiš 
Stanovanje se p repričaj, če si iz
klopil električni tok.

Ce tósi vešč, p repusti popra
v ila  s trokovn jaku !1

Pokvarjena a li preobrem enjena 
električna instalacija ali električ
n a  n ap rav a  prisili varovalko, da 
ogroženi del instalacije izključi. 
V takem  p rim eru  si običajno po

če menjaš varovalko, jo menjaj 
z isto —■ originalno. Nikdar ne 
premoščaj1 varovalke ' z žico, ker 

lahko povzroči požar.

m agaš, da autom atsko varovalko 
blokiraš (ji onemogočiš izključi
tev), ali p r i navadni varovalki 
prem ostiš varovalno patrono ,s šo
pom tanke žice. Tako, nestrokov
no  in  nepravilno popravilo te  v 
krogu dom ačih napravi junaka, 
tebi p a  sé  Zdi. d a  je  n a  tem  svetu 
vse itako 'enostavno in  d& veš več 
kot najboljši strokovnjak. V endar 
si se zm otil in  postavil sod smod
n ika zraven ogn ja. S. takim  ' »po
pravilom« dopuščaš prem ostitve.

laciji in  onemogočiš v  trenu tku  
potrebe sam odejno isk ljučite v  in
stalacije.

Vedi! V arovalka je  najbolj po 
treben elem ent celotne instalacije. 
O na v aru je  celotno električno in
stalacijo  in  vse električne napra
ve ind irektno p a  celo tvoje im et
je. Zato varovalne patrone n ikoli 
ne prem eščaj in  avtom ate ne blo
kiraj. Če sam  napake n e  moreš 
odpraviti, /pokliči strokovnjaka.

Okvar na električnih instalacijah 
ne popravljaj sam, če nisi vešč. 
Prepasti to strokovnjaku, ki bo 

varno in dobro popravil.
V saka elek trična nap rava  ali in 
stalacija, je  tud i enako nevarna 
za življenje, ko t za  požar. Zapom
n i si! E lektričnih naprav, k i im a- 
jo^ kovinsko ohišje, katero  p a  ni 
ničeno. je  nevarno. Vsi kovinski 
e lek tričn i po rabn ik i, to ’so: š te 
dilniki, likalniki, bojlerji, hladil
niki itd. m ara jo  b iti predpisano 
ničerii, tako  .da v  prim eru okvare 
n e  ogrožajo človeškega življenja. 
P rik ljučne .vrvice z obrabljeno 
izolacijo ne uporab ljaj, temveč jo  
izaanenjaj z  novo. Ako ©e vžg e  
električna naprava a li električna 
instalacija, najprej odklopi n jo  od 
napetosti in šele tedaj prični ga
siti. . V kolikor, tega ne storiš dn 
začneis gasiti z vodo, povečaš ško
do obenem p a  lahko  zaradi p re
vodnosti vode prideš v  stik  z elek
tričnim  tokom, k a r  je  sm rtno  ne
varno. Ne podcenjuj nevarnosti, ki 
tiče v  električni napeljav i in  na
pravah. Naštete, so Ig nekatere n e 
varnosti, k i so lahko vzrok nesre
če zaradi neprevidnega rav n an ja  
z električnim i napravam i. Vsa ta  
osnovna navodila je  treb ä  upo
števati, če hočemo, d a  se bo šte
vilo nesreč zaradi neprevidnega 
rav n an ja  >z električnim i naprava
mi, k i se danes često dogajajo, 
če n e  v  celoti p a  vsaj občutno 
zm anjšalo. Posebno p a  še m ara
m o preprečiti ig ran je  o trok  z elek
tričnim i napravam i, ozirom a p re 
prečiti dostop otrokom  do teh  na
prav.

Gasilska služba

Naši nekdanji sodelavci, ki so 
na odsluženju kadrovskega roka 
v JLA so nam pisali:

Škoberne Jože (prej v livarni 
sive litine) nam je pisal nasled
nje pismo: Oglašam se z nekaj' 
vrsticami in toplo pozdravljam 
vse člane kolektiva. Prècej časa 
je že minilo kar šem zapustil ko
lektiv, vendar se rad spominjam 
na čase, ki sem jih preživljal med 
tovariši in sodelavci. Zelo me raz
veseli Štorski železar, ki ga ved
no nestrpno pričakujem. Saj me 
seznanja z dogodki in uspehi iz 
podjetja v katerem sem delal. 
Rad bi se ponovno vrnil med to
variše s katerimi sem živel v že

lezarni. Na koncu želim vsem 
članom kolektiva za delavski 
praznik mnogo delovnih uspehov.

Penič Franc, (prej na prome
tu), Gajšek Adolf (prej v jeklar
ni) Šume j Anton (prej v elek- 
trodelavnici), Vrečko Franc (prej 
v livarni sive litine ) in Esih Lud
vik (prej v Samotni) pozdravlja
jo celotni kolektiv in za prvo
majske praznike želijo mnogo 
delovnih uspehov.

Kladnik Vinko (prej na pro
metu) pa piše: Z nekaj vrsticami 
se oglašam kot nekdanji sodela

vec vašega kolektiva. Nahajam 
se kot graničar na madžarski me
ji in sem ponosen, da lahko sto-

Komdsija za rekreacijo  p ri Žele
zarni Š tore je  pod pokrovitelj
stvom  Občinskega sindikalnega 
sveta Celje organizirala v  poča
stitev  p  m aja  delavske športne 
igre v  šahu. kegljanju , nam iznem  
tenisu, .odbojki, s tre ljan ju , roko
m etu  in  v  m alem  nogometu. Tek
m ovanje je  bilo v  času od 20. do 
25. aprila  1964 n a  vseh športn ih  
objektih  v  Štorah. Tekm ovanje v 
šahu in m alem  nogometu p a  je  
bilo v  Celju. Železarna Š tore se 
je  udeležila v  vseh panogah razen 
v  nam izpem  tenisu za ženske.

R ezultati v  posam eznih panogah 
so 'bili naslednji:
Šah:

1. C inkarna
2. Ingrad
a  .TEP Celje
4. K lim a Celje
5. IFA  Celje itd.

Rokomet
1. K lim a Celje
2. Železarna Štore
A IFA Celje
4. Tovarna teh tn ic Celje
5. TEP Celje itd.

Namizni tenis:
1. Železarna Štore
2. IFA  Celje
3. Tapetništvo Celje
4. K ovinotehna Celje
5. M erx Celje 

Odbojka moški:
1. Ing rad  Celje
2. C inkarna Celje
3. Biol Celje
4. M erx Celje
5. Železarna Š tore itd. 

S tre ljan je  moški:
1. TEP Celje

jim na straži na meji naše do
movine. Še enkrat se najlepše 
zahvaljujem za darilo, ki ste mi 
ga poslali, in prosim, da se ta 
zahvala objavi v Štorskem Žele- 
zarju, katerega vedno težko pri
čakujem in z veseljem prečitam. 
Vsem članom kolektiva ždim ve
sele prvomajske praznike in mno
go uspehov pri nadaljnjem delu. 
Ob zaključku vse najiskreheje 
pozdravljam, še posebno delovni 
kolektiv obrata promet in kuril
nica, kjer sem bil zaposlen.

UREDNIŠKEMU ODBORU!
Dragi tovariši,-dovolite mi, da 

se' preko Vašega lista najlepše 
zahvalim vsem članom uredni
škega odbora za redno pošilja
nje lista Štorski Železar. Tako 
ste mi omogočili, da sem v času, 
sem na odsluženju vojaškega ro
ko sem na odsluženju vojaškega 
vostmi v podjetju., kakor tudi z 
uspehi in načrti kolektiva, v ka
terem sem nekdaj tudi jaz proiz
vajal. Posebno me veseli to, da 
ste pričeli z rekonstrukcijo, kar 
pomeni veliko delovno zmago ne 
samo za naš kolektiv, ampak za 
celo našo socialistično domovino.

Ob 1. maju, največjemu med
narodnemu prazniku dela, pa že
lim vsem članom kolektiva in 
bralcem ■ Štorskega Železarja 
mnogo delovnih uspehov.

Vaš nekdanji član 
Emil Gajšek

Čestitkam ih zahvali se pridru
žuje tudi Kragelj Ivan, s katerim 
služiva skupaj kadrovski rok.

V Bački Topoli, dne 26. 4. 1964.

BESEDE OB SLOVESU
Šestintrideset let (dela, od tega 

od tega štiriintrideset let dela v 
železarni pomeni vztrajati v tr
dem delu, tako da človek komaj 
pomisli, da mora nekega dne za
pustiti delo in svoje sodelavce, 
saj se v delo in v okolje tako 
vživiš, da ga sploh ne misliš za
pustiti. Toda življenje zahteva 
svoje, delo in potem zaslužen po
koj. In tako je tudi na mene 
prišla vrsta, da sem po 34 letih 
trdega, a zanimivega dela v žele
zarni moral odstopiti svoje de-

2. TNZ Celje -
3. C inkarna Celje
4. Železarna Štore
5. Ingrad  Celje itd. 

S tre ljan je  ženske:
1. Železarna Š tore
2. Ingrad Celje
3. TNZ Celje
4. M erx  Celje
5. K ovinotehna Celje itd. 

Odbojka ženske:
1. Ing rad  Celje
2. TNZ Celje
3. E lektro Celje
4. Železarna Štore

Mali nogomet:
1. Merx Celje
2. Z la tam a Celje 
3., T kanina Celje 
4. TNZ Celje

K egljanje:
1. Železarna Štore
2. T EP Celje
3. TNZ Celje
4. E lektro Celje
5. AERO Celje itd.

Skupni plasm a:
1. Železarna Š tore 20 točk
2. Ingrad C elje 16 točk
3. C inkarna Celje 15 točk
4. TNZ Celje 12 točk
5. TEP Celje 11 točk

V nam iznem  tenisu  za ženske 
je  ekipa C inkarne osvojila 1. m e
sto brez konkurence.

Vse prvo plasirane ekipe v  po
sameznih panogah-so  p reje le  za  
nagrado p rak tična darila. P rve 
tri v  skupnem  plasm anu p a  p re 
hodne pokale občinskega sindikal
nega sveta Celje.

lovno mesto mlajšim, še ne izga
ranim delavcem. Že sama misel, 
da boš moral zapustiti dolgolet
ne dobre tovariše v delu in ust
varjanju, je grenka. Kar bojiš 
se trenutka,: ko bo treba seči v  
roke in vzeti slöVo. Toda moji 
sodelavci so mi priredili tako 
presenečenje, da tega ne bom 
mogel še dolgo pozabiti'. To je 
bilo slovo, kakor ga nisem priča
koval, to je bil dogodek, ki mi je 
še enkrat potrdil, kako trdno to
varištvo skuje dolgoletno skup
no delo. Toliko prisrčnosti sem 
bil deležen že v obratu valjarne 
in toliko pozornosti potem sku
paj z ostalimi 4 sodelavci, ki so 
odšli tudi v pokoj, da čutem dolž
nost, da se zahvalim delovodji 
tov. Halerju, mojim sodelavcem 
za pripravljeno presenečenje, u- 
pravi.podjetja, sindikalni podruž
nici in organom upravljanja, pa 
v imenu vseh šestih upokojencev, 
ki smo se 29. aprila poslovili od 
svojih delovnih mest in sodelav
cev, za pokazano prisrčnost in . 
pozornost ob slovesu. Taki do
godki človeka še bolj navežejo 
na kolektiv, čeprav se od njega, 
to je od dela v"tem kolektivu po
slovi. Toda vezi, ki so se spletle 
ob dolgoletnem delu, ob skupnih 
naporih za napredek podjetja, 
teh vezi ne pretrga nihče. Nimam 
besedi, s katerimi bi lahko izra
zil svoja čustva in vse tisto, kar 
bi rad povedal v zahvalo vsem, 
s katerimi sem toliko let prema
goval neštete težave in doživljal 
razveseljive delovne zmage, ki so 
me ob odhodu iz kolektiva tako 
počastili, me obdarili in mi iz
rekli toliko lepih želja na pot v 
pokoj.

Vsem mojim sodelavcem, vsem 
predstavnikom kolektiva valjar
ne in železarne velja moja pri
srčna zahvala in zagotovilo, da 
bom šef živel s kolektivom, 1 še 
bom spremljal napore in zmage 
kolektiva, povsod in vselej bom 
s. ponosom povedal, kje sem so
deloval, kje ustvarjal in prispe
val za lepšo bodočnost zlasti na
šega mladega rodu.

Še enkrat moja topla zahvala 
vsem, ki so mi priredili tako le
po in res tovariško slovo.

Ivan Stojan



V mesecu aprilu 1964

6. do 7. 6. 1964
»NUNA«, am eriški barvni film; 
dram a, (izredna dolžina). V 
glavni vlogi nastopa:- Audrey 
Hepburn.

13. do 14. 6. 1964 
»MINUTA ZA UMOR«, jugoslo
vanski film ; krim inalni. V glav
nih vlogah nastopajo: Duša Poč
kaj, Zlatko Madunič, Lojze Roz
man.

20. do 21. 6 1964
»VELIKA DEŽELA«, am eriški

Ko bi mlajši. . .
Pred praznikom  dela L m aj smo 

se v  sindikalni se jn i sobi poslovili 
od naših delavcev — veteranov, ki 
zasluženo odhajajo v pokoj. Ob 
prijetnem  kram ljan ju , obujanju  
sipominov n a  predvojna, vojna in  
le ta  po osvoboditvi so se od n jih  
poslovili predstavniki sindikalne

barvni cinemaskop; vestern. V 
glavnih vlogah nastopajo: G re
gory Peck, Je an  Simons, C harl
ton Heston, Caroli Baker, B url 
Ives.

27. do 28. 6. 1964 
»HERKUL IN LIBIJSK A  KRA
LJICA«, ita lijansk i barvni film, 
sinemaskop z zgodovinsko te 
matiko.
V nedeljski m atineji za šolsko 

mladino bodo predvajani nasled
n ji film i: : »Nuna«, »Velika deže
la«, »Herkul in lib ijska kraljica«.

ki ga jim  daje naša  družbena ure
ditev, bi bilo še lepše!«

čep rav  so prehodili vsa ta  vi
harna leta, so jim  lica še vedno 
vedra in  p rip rav ljena ob vsaki 
priložnosti zabavati družbo. »Bili 
smo preko m ejà naše domovine, 
toda domača gruda te vedno in 
povsod vleče nazaj. Tako smo tu -

Novosprejeti člani 
kolektiva:

LOVRECAK Marka JOŽEF, doma iz 
Dolge gore, NK' delavec, promet; ŽLEN
DER Jožefa IVAN iz Sopote p ri Podče
trtk u , NK delavec, promet; STRUŽNIK 
Ivana JANEZ iz Žegar pri Prevarju, NK 
delavec, promet; GRAČNAR Antoria AN
TON iz Podpeči p ri Planini, NK delavec, 
prom et; VREČKO M artina MARTIN iz 
Šentjurja, SS ' uslužbenec, v komercialni 
sektor; CERAJ Franja VILIM iz Hru- 
ševca, NK delavec, valjarna; PLANKO 
IVAN iz Gorice p ri Dobju, NK delavec, 
valjarna; REZAR Friderika FILIP iz 
Š tor, NK delavec, promet; RATAJC Ivana 
IVAN iz Rifnika pri Šentjurju , NK de
lavec, sam otama; ŠKET Antona MIRKO 
iz Kostrivnice, NK delavec, samotama; 
SADAR Jožeta JOŽE iz Laškega, VŠ 
uslužbenec, komercialni sektor; NOVAK 
Ivana ANTON iz Brez p ri Lahkem, NK 
delavec, promet; GAJŠEK Antona JAKOB 
iz Grobelnega, KV premikač, promet; 
VREČKO Antona ANTON iz Ponikve, 
stro jn i tehnik, mehanična delavnica.

Odšli iz podletja:
GAJŠEK ANTON, KV žerjavovodja iz 

livarne sive litine, odšel sporazumno s 
podjetjem ; OMERZA AVGUST, zakladalec 
peči v livarni valjev, odšel saiiiovoljho; 
CERAJ VILIM, pomožni delavec v 
valjarni, odšel v preizkusni dobi; ŽLEN
DER IVAN, delavec na prom etu, odšel 
v preizkusni dobi; TRAFELA IVAN, NS 
uslužbenec v komercialnem sektorju  — 
skladišču, odšel sporazumno š podjetjem; 
VEBER IVAN, strojni ključavničar v 
mehanični delavnici, odšel sporazumno s 
podjetjem ; MULEJ FRANC, strugar v 
obdelovalnici valjev, odšel sporazumno s 
podjetjem; RECKO CVETKO, delavec v 
valjarni, je  samovoljno zapustil deio; 
HORVAT FRANC, delavec v valjarni, je 
samovoljno zapustil delo; DIMEČ AN
TON, zakladalec v livarni sive,litine, sa
movoljno zapustil delo; VIVOD ANTON, 
pomožni delavec v livarni sive litine, je 
'samovoljno zapustil delo; ŠUMEJ HED
VIKA, . čistilka v komunalnem oddelku, 
odšla po izteku delovne pogodbe; KRES
NIK MARUA, čistilka v komunalnem 'od
delku; odšla po izteku delovne pogodbe; 
GOBEC STANISLAV dvigalec grobe 
'proge v valjarni/ odšel sporazum no. š 
podjetjem ; BOBEK ANTON, delavec v 
mehanični delavnici, odšelü' sporazumno 
s podjetjem; MASTNAK CIRIL, premikač 
na  prom etu, odšel po lastni želji; ZAJĆ 
ANTON, delavec v valjarni, odšel po 
lastni želji; ŽABERL FERDINAND, dela
vec v jeklarni, odšel sporazumno s pod-

Ob cesti n a  Svetino so bile po
stavljene klopi, da bi si starejši 
ljud je m ed potjo lahko odpočili. 
So b i l e . . .  Sedaj jih  ni več. Ne
k a j so jih  brezvestneži odstranili 
že lansko leto, preostale ob cestì 
pod Šentjanžem  pa pred nedav
nim. Če m islijo fantje, ki so to 
storili, da je  to posebno junaštvo, 
se motijo. S tem  dejanjem  so n a 

jetjem; KOREZ VINCENC, delavec v 
jeklarni, odšel sporazunmo s podjetjem; 
PŠENIČNIK ALOJZ, delavec v valjarni, 
odšel po lastni želji; GUČEK FRANC, 
paznik drobilča rude, sta r 54 let, v na
šem podjetju zaposlen 10 let, je  bil inva
lidsko upokojen; PODGORELEC MIRKO, 
livar KV v livarni sive litine, odšel po 
lastni želji; BAJRIČ' ESAD, delavec v 
jeklarni, je  samovoljno zapustil delo; 
GAJŠEK EDVARD, strojni tehnik v me
hanični delavnici, odšel v JLA; PLANIN
ŠEK ŠTEFAN, delavec ria ekspeditu, je 
samovoljno zapustil delo; TREBOVC 
STANISLAV, delavec v jeklarni, odpuščen 
po odločbi disciplinske komisije; PAVIČ 
MATO, delavec v valjarni, je  samovoljno 
zapustil delo; VRHOVŠEK JULIJANA, 
stara  57 let, v  našem podjetju je  bila 
zaposlena 18 let, v  obratu šam otam i kot 
drobilka opeke, sedaj je  starostno upo
kojena; ŠELIGO IVAN, delavec v livarni 
sive litine, odšel sporazumno s podjet
jem; GRAJŽL STANISLAV, delavec v li
varni sive litine, odšel sporazumno s 
podjetjem; KOVAČ ALOJZ, sta r 60 let, 
v našem podjetju zaposlen 13 let, na
zadnje kot skupinovodja ročne oblikoval- 
nice v šam otam i, sedaj je  redno upo
kojen; PAHOLE MARTIN, ingotar v 
jeklarni, odšel po lastni želji; KOROŠEC 
IVAN, delavec v livarni sive litine, odšel 
sporazumno s podjetjem; HROVAT JO
ŽEF, sta r 55 let, v tem podjetju za
poslen 16 let, kot varilec plamenične 
peči v valjarni, sedaj redno upokojen.

Naraščaj v družini 
so dobili:

KOŠEC JULIJAN, livarna II; SKALE 
STANKO iz šam otame; ŠANTEU PETER 
iz skladišča, KNEZ MIRKO iz jéklam e, 
LAH JOŽE iz obdelovalnice; VRHOVŠEK 
FRANC' iz valjarne; HROVATIČ FRANC 
iz ekspedita; PAVIČ MILAN iz livarne 
sive litine.-

Poročili so se:
STANOJEVIČ MILOŠ iz energetskega 

obrata; PRIVŠEK JOŽE iz jeklarne; 
PRAH ALOJZ iz prom eta in JUDEŽ 
IVAN iz livarne sive litine.

čestitamo!

Izostanki v marca:
Zaradi bolezni je  bilo- izgubljenih 3275 

delovnih dni, zaradi rednega letnega do
pusta 1620, zaradi izredno -plačanega 
dopusta 334, zaradi rieplačanih izostankov 
47, zaradi neopravičenih'izostankov 53 in 
ostalih izostankov 551 delovnih dni, torej 
skupno 5880 delovnih dni.

J  c i n o  s i k '  ‘

pravili dokaj slabo uslugo tistim , 
predvsem  starejšim  ljudem , ki so 
si na teh klopeh za trenu tek  od
dahnili. Junaški fan tje  so poka
zali s tem  tud i stopnjo svoje oli
ke r-r sicer je pa verjetno sodelo
val tudi »Šmarjah«.

Fantje, k i ste sodelovali pori tem  
ali ne bi bilo bolje izkoristiti čas, 
moči in  junaštvo za boljše, bolj 
človeške namene.

NEZGODE
Pri delu so se poškodovali:
Elektroplavž: JANČIČ Jože se je zaradi 

okvare na cevi iz katere je  izhajal plin 
ĆO lažje zastrupil.

KRUMPAK Ivan je nakladal' elektrodno 
maso v vsipno košaro. V času naklada
nja je deževalo, zaradi česar šo se mu 
zmočile tudi zaščitne rokavice in m u jé 
m asa zdrsnila iz rok  na nogo. Vzrok 
nezgode je slabe vremenske neprilike in 
prem ajhna previdnost p ri delu.

Jeklarna: BRKIČ Anton. V livni jami 
je  pobiral s kleščami kokile. ' P ri pobi
ranju  je  držal klešče z roko, p ri tem  pa 
so se klešče zaprle in m u stisnile palec 
leve roke.

Nezgoda je nastala zaradi napake na 
kleščah.

Valjarna: KARMOVŠEK Milan. P ri vla
čenju vročih gredic od predproge po fini 
progi je dobil opekline na stopalu desne 
noge. Nezgoda je  nastala zaradi izredne 
vročine na tem delovnem m estu, tako, 
da je  dobil opekline skozi obutev.

JELENC Franc. P ri ravnanju ingotov 
p ri potisnem stro ju  m u je  ingot padel 
na  n a rt desne noge. Vzrok neprevidnost 
p ri delu.

RABUZA Jakob. P ri dviganju pokrova 
grebenjaka se je  odtrgal držaj. P ri tem  
je  pokrov zdrsnil na onišje in m u stisnil 
prste  leve roke. Do nezgode je  prišlo 
zaradi okvare na pokrovu.

ROMIH M artin. P ri vlačenju izvalja- 
nega ingota od grobe proge po valjčnicah 
do Škarij, so se m u klešče, s katerim i je 
potiskal ingot k  Škarjam, izmaknile in 
je  padel po vročih valjčnicah te r se 
opekel po podlaktu leve roke. Vzrok ne
zgode je  težko fizično delo na tem  de
lovnem mestu.

KOŠTOMAJ Štefan je  p ri peči p ri
pravljal klešče za ingote. Medtem je  od 
Škarij pripeljal sodelavec gredice k  peči 
in ga ranil na  golen leve noge. Vzrok 
nezgode je  nepazljivost sodelavca.

POGELJšEK Anton. P ri odvozu nalo
ženega voza s ploščatim železom od Ška
rij je  sodelavec vrgel na voz še en ko
m ad ploščatega železa, p ri tem  pa zadel 
imenovanega v podlakt leve roke. Vzrok 
nezgode je  neprevidnost in naglica so
delavca.

Livarna sive litine: LEVEC Jože. Ko je 
nesel vroč ulivek na prekucnik, m u je  iz 
ulivka padel vroč pesek za čevelj in  ga 
opekel po gležnju in nartu  leve noge. 
Tudi tu  je vzrok nezgode naglica p ri 
delu.

GRADIČ Štefan si je  poškodoval p rst 
desne roke, ker ni počakal, da bi sé 
mešalec, ko je  dvignil pokrov, ustavil. 
Vzrok nezgode je  pom anjkanje izkuše
nosti p ri delu.

Energetski obrat: PAVLIČ Alojz je  pri 
sestopu z lestve, ki je  bila naslonjena 
na  škarpo, šel po škarpi nato pa skočil 
na  tla, p ri tem  pa  si je  poškodoval levo 
nogo v gležnju. Vzrok nezgode je  nepre
vidnost.

Ekspedit: OHNJEC Ivan. P ri razkla
danju paličastega železa je  prije l za 'v ez  
in  jo  potegnil iz vozička. P ri tem  je  zadel 
ob drugo vez in se urezal na podlakt leve 
roke. Neprevidnost in naglica p ri delu 
sta bila vzrok nezgode.

Kaj je  n o v e g a  n a  Rabu
Počitniški dom  naše Železarne 

na. R abu je  letos obnovljen. Ob
novo dom a so opravili naši de
lavci z zavestjo, d a  bi se naš de
lovni človek n a  dopustu k a r  se da 
najlepše počutil.

V ila Dragica, kakor im enujem o 
naš počitniški doni, k je r  . večina 
gostov stanu je  m ed svojim  dopu
stom  na R abu j e  bilia že v nem o
gočem stan ju , Zato sm o dali letos 
p rep leskati vse sobe, hodnike, ok
n a  in  v ra ta  te r  tud i fasado doma 
in  jedilnico. «Da bi bilo b ivan je 
čimbolj- iprijètno in  da bi se  čim
bolj Udobno počutili, je  le tos dom 
oprem ljen z  novim  sodobnim  po
hištvom, kajti, s ta ro  je  b ilo  že v 
takem  stanju,: ‘da ni omogočalo 
pravega počitka. Popravilo pohi
štva posebno postelj, in  divanov 
bi mnogo sta lo  in  bi sam o začasno 
rešilo zadevo.

Vse goste, k i bodo 'letos letovali 
n a  Rabu, naj vodi in  tud i stalno 
sprem lja misel, d a  je  ta  dom 
z vsem  inventarjem  la s t nas vseh 
in  d a  ga je  potrebno čuvati, po
sebno velja  to  za  oprem o,. k a te ra  
je  zelo draga, je  pa tudi res  lepa. 
Okolica dom a z  bogato floro je 
edinstvena in  d a je  dom u še lepšo 
podobo, da smo nan j vsi ponosni : 
zato m oram o tud i floro bolje ču
vati ko t doslej, ko  srno n a  listih  
agav lahko ugotavljali kdaj so  ne
kateri bili n a  dopustu. Okrasno 
zelenje p ray  gotovo n i nam enjeno 
za razne napise 'in spandine.

Vsem, k i bodo letos prebili svoj 
dopust n a  Rabu, želimo k a r  n a j
več lepih sončnih dni, obilo po
čitka in  nič m anj ne n a  koncu 
ibudi kozarec dobrega »dalm atin
ca«. .

podružnice, organov up rav ljan ja  
in  uprave podjetja.

Tov. Nečemar Boris, dipl. m et. 
inž. se jim  je  v  daljšem  nagovoru 
zahvalil za ves trud , ki so ga vlo
žili p ri svojem delu in  doprinesli 
k  uspehu podjetja. Na obrazih 
so jim  začrtane gube k a 
tere jim  je  v tisnil čas, napor in  
skrbi. Zato so upravičeno dejali: 
»Ko bi m lajši znali bolj ceniti de
lo in  skrb za delovnega človeka,

di mi iz tovarn  in  rudnikov, A v
strije, Nemčije in  F rancije prišli 
nazaj, ker je  tu  najlepše«, so de
jali.

Tovarišem : Bukovšek F rancu, 
Zupančič Ludviku, Guček F ran 
cu, Stojan Ivanu, H rovat Jožetu, 
Kovač Alojzu se za n jihov trud , 
ki so ga vložili p ri svo jem  delu v 
našem  «podjetju izrekam o vse p ri
znanje in  želimo, da bi še p re
ostali del živ ljenja živeli zado
voljno v  zdravju in  sreči.

Ž E L E Z A R N A  S T O R E  
. r a z p  i s.u j e

za šolsko leto 1964-65 sprejem  učencev v poklicno šolo za 
naslednje poklice:

1. S trojni k ljučavničar 58
2. K ovinostrugar 25
3. Rezkal ec 3
4. K lepar 5
5. Kovač 3
6. In sta la te r 17
7. E lektričar 27

Učenci pod 1., 2., 3., 4., 5., 6. se bodo šolali n a  Šolskem 
industrijsko-kovinarskem  centru  kandidati pod 7. p a  v Elek
trogospodarsk i šoli v  M ariboru.

U čna doba tra ja  3 leta.
Pravico do vpisa im ajo državljani SFRJ do 17. le ta 

starosti.
D okazati morajo, da so z uspehom, dokončali 8. razred 

osnovne šole.
Rok prijave je  do 15. ju n ija  1964 n a  K adrovski sektor 

podjetja.
V prošnji za sprejem  n a j kandidati pod 1. do 6. navedejo, 

ali želijo stanovanje v Domu učencev v  Štorah, kandidati 
pod 7. pa, če želijo stanovanje v in te rna tu  Elektrogospodarske 
šole v M ariboru.

K andidati za sprejem  m orajo predložiti:
1. lastnoročno napisano in  s 50 din kolkovano prošnjo 

(z natančnim  naslovom);
2. zadnje šolsko spričevalo;
3. izpisek iz rojstne matične knjige;
4. lastnoročno napisan  življenjepis;
5. potrdilo o prem oženjskem  stan ju  staršev;
6. potrdilo o prejem anju  otroškega dodatka.
Ce se bo prijavilo za sprejem več kandidatov, kot J« 

predvideno, ho izbira na podlagi sprejemnega izpita, ki bo 
zajemal snov iz učnega programa osnovnih šol.

Vsi učenci prejm ejo učne nagrade po pravilniku.

KADROVSKI SEKTOR

, , H a j d u k
V letošnji sezoni je dramska skupina Svobode Štore naštudirala 

slovaško ljudsko igro »HAJDUK JANOšIK« v režiji Franca Legvarta. 
Z igro je dramska skupina nastopila trikrat v Štorah, gostovala pa 
v Laškem, Gornjem gradu, Ljubnem ob Savinji, Bistrici ob Sotli in 
Kozjem ter sodelovala na Občinski reviji v Vojniku. V tej igri so
deluje 42 oseb, predvsem mladinci iz tovarne, ŠIKC in osnovne šole 
iz Štor.

Igra prikazuje legendarnega slovaškega junaka Janošika, ki se 
je bojeval na čelu s svojimi uporniki proti takratni gosposki in proti 
tlačanstvu. ' ■  ;

Razen te ljudske igre je dramska skupina organizirala in prire
dila Dedka mraza za pionirje, sodelovala pri-proslavi Dneva žena 
in pripravila dve proslavi in to za 1. maj »PRED PUŠKAMI STOJIM« 
in za krajevni praznik Štor 8. maja »PARTIZANSKI MITING«:, vse 
v  režiji Franca Legvarta. . . . . .

Hvalevredno je to, da je trenutno včlanjenih v dramski sekciji 
64 članov in da imajo vsi veliko zanimanje in veselje dò te kulturne 
dejavnosti. Nujno bi potrebovali še enega režiserja, da bi lahko v 
vsaki sezoni naštudirali najmanj 3 različna dela.

ALI SI LAHKO ZAMISLITE?


